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Fractie Onderwerp Wethouder Door het raadslid gestelde technische vraag Antwoord

1 1 D66 Besluitpunt 1b Fackeldey

Tussen haakjes, dit wordt volgehouden et cetera. Wat

betekent dat als kader en in financiële zin?

Deze zin tussen haakjes dient ter aanvulling van het beslispunt als geheel. Het door de raad

vastgestelde uitgangspunt is dat de decentralisaties worden uitgevoerd binnen de door het

Rijk beschikbaar gestelde middelen. Dit is dan ook het kader dat door het college wordt

gehanteerd en met dit beslispunt wordt dit uitgangspunt dan ook nogmaals bevestigd.

Tegelijkertijd wil het college met de toevoeging 'dit wordt volgehouden, zolang niet onder

het basisniveau terecht wordt gekomen' benadrukken dat de sociale basisvoorzieningen op

orde moeten zijn en dat niet primair wordt gestuurd op financiën. 

2 4 D66 Omgevingswet Fackeldey

U geeft aan dat de omgevingswet de transitie naar een

meer openbaar bestuur dat de samenleving actief

ondesteunt …in de plannen heeft u echter aangegeven

dat communicatie daarbij op een laag pitje staat en pas

laat in het proces wordt betrokken. Hoe verhoudt dat

zich tot deze ambitie?

In het procesvoorstel 2017 - 2019 'Op weg naar de Omgevingswet - Leren door te doen'

staan de verschillende onderdelen binnen het implementatieprogramma geprioriteerd ten

opzichte van elkaar. Op de kortere termijn heeft het opstarten van het digitale programma

en het opstellen van de Omgevingsvisie bijvoorbeeld de hoogste prioriteit. Aangegeven is

dat het opstellen van een communicatieplan voor burgers en bedrijven plaats zal vinden in

het 4e kwartaal 2018 / het 1e kwartaal 2019. Op dat moment zal meer uitgekristalliseerd

zijn, zodat de communicatie helder ingestoken kan worden.  

3 4 D66
Handelings-

perspectief
Fackeldey

A Hoe kan de raad actief toezien op deze handelswijze?

B Neemt u ze bijvoorbeeld mee in de besluitvorming? C

Hoe gaat u transparant zijn over de

expermenteerruimte die u van de raad vraagt? 

Uiteraard kan de raad hier concreet op toezien, maar het in de bestuurlijke boodschap

beschreven handelingsperspectief moet vooral bezien worden in termen van intentie en

gedrag. Dit kan de raad op alle mogelijke manieren waarnemen. Als gemeentebestuur

groeien we – naar het oordeel van het college – naar een meer open bestuur dat de

samenleving actief ondersteunt. Het college is van mening dat het uitdragen van deze

uitgangspunten en het aanspreken van elkaar op de naleving ervan bijdraagt aan het

creëren van de gewenste cultuur. 

4 4 D66 MRA Governance Rentenaar

Wanneer wordt de raad opnieuw geinformeerd over de

meest recente ontwikkelingen?

Begin 2017 is een MRA bureau opgericht. Een van de speerpunten van dit bureau is het

informeren van raden en raadsleden. Momenteel zijn contacten hierover gelegd met de

griffiers en ook die van Lelystad. Na het zomerreces wordt meer duidelijk op welke wijze er

actief vanuit de MRA naar raadsleden wordt gecommuniceerd. In ieder geval worden dan

bijeenkomsten gepland speciaal voor raadsleden. zodra deze data bekend zijn zullen wij u

hierover informeren. Tevens wordt bekeken op welke wijze specifiek voor Flevolands

raadsleden een aparte bijeenkomst in het najaar kan worden georganiseerd. Mocht er

overigens behoefte zijn aan tussentijdse informatie dan kan dit altijd georganiseerd worden. 
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5 5 D66 Anticiperen Fackeldey

Kunt u concrete voorbeelden van deze werkwijze mbt

tot het anticiperen geven?

Het anticiperen op een steeds veranderende samenleving is noodzakelijk. Dit is dan ook de

reden dat in de bestuurlijke boodschap wordt ingegaan op de toekomstbeelden voor

Lelystad: 'konden we de tijdmachine maar even aanzetten om te kijken wat het effect van

ons handelen van vandaag op de toekomst van morgen is'. Zo werkt het helaas niet en dat is

ook de reden dat we door middel van scenariostudies grip proberen te krijgen op deze

ontwikkelingen. 

Op pagina 5 en 6 van de kadernota wordt concreet ingegaan op de belangrijke

ontwikkelingen die gaande zijn en waarop geanticipeerd wordt: we herkennen dat de MRA

het steeds beter gaat doen en dat de grote woningbouwopgave in Amsterdam inmiddels

heeft geleid tot een versnellingsopgave- ook voor Lelystad. Vanuit economisch beleid wordt

er inzet gepleegd om de ontwikkeling naar een circulaire economie te stimuleren en een

stevigere arbeidsmarkt te ontwikkelen. Op het gebied van zelfredzaamheid wordt er via de

Lokale Educatieve Agenda al ingestoken op het jonge kind en op de 21ste-eeuwse

vaardigheden en permanent leren. Ook op het gebied van bijvoorbeeld de WMO zien we

steeds meer lokale kracht ontstaan en zullen we deze beweging de komende jaren blijven

steunen.  

6 6 D66 Meer kracht geven Fackeldey

U geeft aan dat het investeringsprogramma kansen

biedt voor onze wijken. Kunt u dat concreet maken: Hoe

gaat u daar op inzetten?

Het in de kadernota genoemde investeringsprogramma is een gezamenlijk voorstel van

gemeenten, provincies en waterschappen als inzet voor de kabinetsformatie 2017. De

kansen voor de gemeente Lelystad zijn uiteraard afhankelijk van de uiteindelijke keuzes van

het nieuwe kabinet. In het investeringsprogramma wordt ingezet op de ruimtelijk-fysieke

pijlers van een duurzaam Nederland en wordt weergegeven hoe de verschillende

overheidslagen drie van de meest urgente opgaven in de aankomende jaren kunnen

oppakken: Energietransitie, Klimaatadaptatie en Circulaire economie. Zie voor de concrete

onderbouwing de gezamenlijke investeringsagenda:

https://vng.nl/files/vng/20170310_investeringsagenda_voor_kabinetsformatie_2017_def.p

df

7 8 CDA
Vindbaarheid 

sociale wijkteams

Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Regel 6 van onderen “Participatiecoaches zijn in de wijk

gestationeerd en aangesloten bij de Sociale wijkteams.”

Hoe is het gesteld met de vindbaarheid van de

wijkinfopunten. In een aantal accommodaties zijn de

wijkinfopunten niet heel duidelijk aanwezig.

Over de wijkpunten wordt op verschillende manieren aandacht besteed. Deze plek voor

ontmoeting, informatie en advies en lichte ondersteuning maakt deel uit van de

ondersteuningsstructuur in de stadsdelen. Hierover is de bewoner geïnformeerd via folders,

digitale kanalen en filmpjes op openbare plekken zoals het stadhuis en huisartsenpraktijken.

Aan het informeren van de bewoners waar zij terecht kunnen met een vraag of verzoek

wordt voortdurend aandacht besteed. 
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8 8 D66
Transitie sociaal 

domein

Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Er zijn geen budgetten gereserveerd voor als er

innovaties gefinancierd moeten worden. Is de

verwachting dat daarvoor voldoende budget

voorhanden is? U geeft aan dat er in een hoog tempo

veranderd wordt, maar waar is dan de visie op deze

veranderingen en welk kader hanteert u voor de

veranderingen?

Innovaties worden op dit moment gefinancierd binnen de beschikbare budgetten van de

decentralisaties. Ook wordt gebruik gemaakt van de extra middelen die de raad beschikbaar

gesteld heeft via het Transitiefonds Sociaal domein.  

Met de veranderingen in het sociale domein bedoelen we de verschillende decentralisaties

(Awbz naar Wmo, Participatiewet en Jeugdwet). De kaders van deze decentralisaties zijn

door de raad vastgesteld in de verschillende kader- en beleidsnota’s. Deze kaders gelden

voor de periode 2015 – 2018. Voor de nieuwe periode 2019 – 2022 wordt een integrale

Kadernota Sociaal Domein opgesteld.

9 8 D66 Privacy
Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

U heeft het over integrale toegang sociaal domein: Hoe

verhoudt zich dit tot de privacy van gegevens?

De wetgeving rondom privacy (Wbp) zal in acht worden genomen bij het uitwerken van een

integrale toegang tot het sociale domein. In de praktijk komt dat neer op ‘need to know’,

dat wil zeggen een medewerker heeft slechts toegang tot persoonsgegevens als dat uit

hoofde van zijn/haar functie ook echt moet.

10 9 CDA
Gezinsregisseur 

sociaal domein

Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Bij “uitwerking spoor 2 gezinsregisseur sociaal domein”

zijn met vijftal gezinnen knelpunten in kaart gebracht en

uitgeprobeerd. Er vindt echter een verdere vervolg

plaats en wel met 10 to 20 gezinnen. Betekent dat dan 1

regisseur voor die 20 gezinnen of per gezin een

regisseur?

Per gezin wordt één regisseur aangesteld. Een regisseur kan meerdere gezinnen onder zijn

hoede hebben.

11 9 D66 Knelpunten
Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Wanneer kan de raad kennisnemen van de bij het eerste

gedachtenstreepje genoemde knelpunten?

De extra gezinnen worden nu geselecteerd. In de 2e helft van 2017 worden de ervaringen

opgedaan waarna de eerste resultaten aan het begin van 2018 aan de raad meegedeeld

kunnen worden. 

12 9 D66 Ontwikkellab
Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Wat is het hier genoemde ontwikkellab en hoe hangt

het samen met andere ontwikkelingen en

financieringen?

In het ontwikkellab wordt geëxperimenteerd met Big data – intern en extern verzamelde

gerichte data – waarmee multi problematiek in de wijk in kaart wordt gebracht. Hierin

worden de eerste stappen gezet ter ondersteuning van het data gedreven beleidsvorming.

13 10 D66 Lelystad Creates
Van Wageningen

Sparreboom

Wanneer heeft de raad hierover een besluit genomen?

Wat is er met het youngleaders programma gebeurd? 

In de programmabegroting zijn deze intensiveringsvelden door de raad vastgesteld. Het

young leader programma heeft ondanks de inzet vanuit de Nederlandse jeugdraad, Welzijn

Lelystad en de gemeente nog geen animo opgeleverd onder jongeren. Dit programma is

daarom opgeschort in afwachting van de resultaten van Lelystad Creates, zodat inzichtelijk

is waar de belangstelling van jongeren ligt. 

14 10 D66 Bij 2.2 3
Van Wageningen

Sparreboom

U schetst een wensbeeld. Waarop is dit wensbeeld

gebaseerd?

Het wensbeeld is gebaseerd op het intensiveringsveld en is een uitwerking van de daarin

reeds ondernomen acties. 
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15 11 D66
50k voor jongeren-

initiatieven
Van Wageningen

Sparreboom

Waarom is bij het kader geen doelgroep losgelaten?

Komt dit bovenop of naast het activiteitenbudget? Gaat

het activiteitenbudget dan met dit bedrag omlaag? Of

wordt het binnen de activiteiten bedoelde deel voor

jongeren samengevoegd met dit bedrag? Kunt u in kaart

brengen hoeveel geld er dan nu in totaal ter beschikking

is voor jongeren?

Voor het intensiveringsveld zijn geen specifieke middelen vrijgemaakt in de begroting. Voor

2017 zien we een logische verbinding met de € 75.000 die door de raad is vrijgemaakt voor

een jongerenbudget. Omdat we geloven dat er ook in 2018 een bepaalde facilitering nodig

blijft is een wenselijk voorstel opgenomen om € 50.000 vrij te maken, dit bedrag zou voor

de helft zijn om te faciliteren, maar voor de andere helft om ook echt ideeën en events te

kunnen realiseren. 

16 12 CDA
Extra acquisitie 

inspanningen
Fackeldey

Extra acquisitie-inspanningen. Aan hoeveel extra

middelen wordt gedacht?

Wat houdt dat in de acquisiteurs bereiden zich voor op

deze suburbanisatie van economische activiteiten?  

Hier wordt bedoeld het extra budget dat reeds beschikbaar is gesteld met het vaststellen

van de programmabegroting 2015, ter inrichting van een acquisitiefonds (€ 50.000 per jaar

in de periode 2015 t/m 2018). In MRA-verband (Plabeka) is geconstateerd dat er in

Amsterdam circa 250 ha werklocaties (concept Uitvoeringsstrategie Plabeka, 5 april 2017)

wordt getransformeerd naar nieuwe woon- en woon/werkgebieden. Amsterdam kan niet

alle bedrijven die moeten verplaatsen een alternatieve plek bieden binnen haar

gemeentegrenzen. Er komt een regionaal coördinatieteam dat de spreiding van deze

economische activiteiten over alle deelregio’s in Metropoolregio Amsterdam gaat

bevorderen en begeleiden. Hiervoor wordt een speciale propositie samengesteld en wordt

opgetrokken met Almere. De betreffende bedrijven die met deze transformatie te maken

krijgen dienen snel, goede informatie krijgen over wat er mogelijk is in Almere en Lelystad.

Daarnaast onderhouden de acquisiteurs de contacten met het op te zetten regionaal

coördinatieteam.

17 12 D66
Voorsorteren op 

suburbanisatie
Fackeldey

Zijn hiervoor nieuwe medewerkers nodig? Welke taken

en verantwoordelijkheden krijgen deze personen?

Vooralsnog wordt ervan uitgegaan dat dit binnen de huidige bezetting kan worden

uitgevoerd. 

18 14 LEUC
Aantrekkelijke 

woonstad
Rentenaar

Fackeldey

Onder verwijzing naar de begeleiden brief WoON 2015

en lokale monitor wonen d.d. 8 maart 2017, op welke

wijze worden delen van Gelderland en Overijssel naast

de MRA betrokken bij de opgaven van een

aantrekkelijke woonstad?

Het woonmarketingplan gaat uit van doelgroep- en regiogerichte marketingactiviteiten. In

eerste instantie vooral online. Overijssel en (deels) Gelderland passen in de wat breder

geformuleerde doelgroep ‘noordoost Nederland’. Afhankelijk van de resultaten uit de

onlinecampagne zullen al dan niet extra en/of aanvullende marketingtools worden ingezet.

19 14 CDA Inkomende pendel Fackeldey

Wat zijn tot dusver de resultaten om de inkomende

pendel bekend te maken met de woonmogelijkheden

(bestaande bouw en nieuwbouw) in Lelystad alsmede

de kernkwaliteiten van Lelystad?

In het kader van de woonmarketing is deze opdracht kortgeleden meegenomen. Actief

worden op dit moment bedrijven benaderd om ze te voorzien van wooninformatie.

Daarnaast wordt via het Stadslab van opleidingsinstituut Saxion Deventer nader onderzoek

gedaan naar deze doelgroep. De uitkomsten daarvan zijn voorzien na de zomer.
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20 14 CDA
Beeldvorming 

Lelystad
Rentenaar

Fackeldey

Het voorstel is om in te zetten op een paar

onderscheidende projecten op het gebied van de

vrijetijdseconomie (Markerwadden, nationaal park) voor

een betere beeldvorming. Wat heeft de

Oostvaardersplassen en de film nieuwe wildernis

bijgedragen aan de beeldvorming over Lelystad? Zijn

daar cijfers van? En in hoeverre heeft het bijgedragen

aan het realiseren van een aantrekkelijke woonstad?

Er is geen specifiek onderzoek verricht naar de effecten van de film "de nieuwe wildernis"

gerelateerd aan de Oostvaardersplassen en in hoeverre dit heeft bijgedragen aan het

realiseren van een aantrekkelijke woonstad. Wel weten we dat volgens Staatsbosbeheer de

bezoekersaantallen door de film zijn toegenomen.

21 15 D66
Voortgang 

Lelykracht
Sparreboom

Het baart D66 zorgen dat we niets meer vernomen

hebben over Lelykracht en dat we in deze kadernota

weer de verenigde straten tegenkomen die niet door

bewoners zelf geïnitieerd zijn. Wat is de status van

Lelykracht en hoe wordt er samengewerkt met de

ideeénmakelaar? Hoe zijn de jongeren meegenomen in

Lelykracht?

Samen met inwoners zijn volgens planning vanaf september 2016 al een aantal activiteiten

uitgevoerd en in voorbereiding om zodoende samen te bouwen aan een stad waar inwoners

trots op zijn. In samenwerking met jongeren, ouders en leerkracht is onder meer het thema

‘Krachtpatsers’ ontstaan. In dat kader vond o.a. op 23 februari 2017 een vlogdag plaats. (zie

ook: www.lelykracht.nl).

De projecten van de Ideeënmakelaar (Mensen maken de Buurt) en Lelykracht zijn deels

overlappend en deels complementair. Bij projecten die inhoudelijk en methodisch op elkaar

aansluiten wordt de verbinding gezocht. Bij verschillende landelijke fondsen en andere

partijen is concrete belangstelling voor aanvullende financiering.

22 16 CDA
Investeringen 

Stadshart
Sparreboom

Wat is vanaf 2014 extra geïnvesteerd in het Stadshart

boven op de reguliere budgetten? Graag een overzicht

van middelen en activiteiten.

Onduidelijk wat hier met extra wordt bedoeld. Wij hebben in 2015 en 2016 en 2017

middelen ingezet vanuit het budget 76.000 euro en we hebben vanuit de grondexploitaties

geïnvesteerd in de openbare ruimte, zoals Stadhuisplein en aanloopstraten. En natuurlijk is

er ook in dit huis capaciteit beschikbaar gesteld. 

23 19 CDA

Vergunning-

verlening bij 

veiligheids-

vergunningen

Adema

Veiligheidsvergunningen. Hoeveel fte is nodig om de

werkdruk te verminderen?

Indien de huidige werkwijze niet wordt aangepast is er 2 fte benodigd om de werkdruk te

verminderen naar een aanvaardbaar niveau. In de komende maanden starten we een

onderzoek waarbij het streven is om de werkdruk te verminderen door veel van de

eenvoudige meldingen en a vergunningen grotendeels geautomatiseerd te laten

afhandelen. ECL speelt daar een belangrijke ondersteunende rol naar de

aanvragers/melders. Juridisch gezien zullen we goed onderzoeken dat er geen

bevoegdheden worden overgedragen, maar we onderzoeken mogelijkheden van langjarige

vergunningen, eigenverklaringen en geautomatiseerd vergunnen. In het onderzoek werken

we intensief samen met de veiligheidspartners. 
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24 20 CDA Parkeerexploitatie Rentenaar

Wat is het tekort op parkeren over het 1e kwartaal van

2017. In welke mate worden de nieuwe producten als

bel parkeren en kenteken parkeren gebruikt? Klopt het

dat kenteken parkeren mensen afschrikt?

Het resultaat over het eerste kwartaal van 2017 verloopt in lijn met het eerste kwartaal

2016. Op dit moment zijn er geen ontwikkelingen bekend die van invloed zijn op de

parkeerexploitatie op zich. Wel zal de situatie waarin de coöperatie ParkeerService zich

bevindt (zie raadsbrief U17-103182) incidenteel effect hebben op de kosten. 

Het percentage belparkeren is het eerste kwartaal 2017 ten opzichte van het eerste

kwartaal 2016 toegenomen van circa 20% naar circa 33%. Het kentekenparkeren heeft wat

gewenning nodig gehad. Maar daar hebben wij ook extra info en mensen op ingezet. Wij

hebben geen indicatie dat het kentekenparkeren parkeerders afschrikt. 

25 20 D66
Ontwikkeling 

onzekerheid
Fackeldey

Hoe gaat het colege anticiperen op het hier geschetste

doemscenario?

Er wordt geen doemscenario geschetst. Op pagina 20 worden slechts onzekerheden

beschreven die spelen op kortere termijn (binnen het aankomende meerjarenperspectief).

26 21 D66
Maatregel Social 

Firm
Fackeldey

Wat is uw toelichting om een dreigend tekort lokaal te

financieren; waarom valt dit niet onder het regime van

besluitpunt 1.b?

Het uitgangspunt is dat de gedecentraliseerde taken worden uitgevoerd binnen de

beschikbare rijksmiddelen. Het is echter de vraag of de rijksmiddelen voor wat betreft de

uitvoering van deze wettelijke taak toereikend zullen zijn. Door te komen tot een regionale

uitvoering van activiteiten in het kader van de Participatiewet wordt getracht de dreiging

van een lokaal tekort weg te nemen of op z'n minst fors te beperken. 

27 22 D66 ICT Fackeldey
Is er een Strategisch informatieplan bij de gemeente

Lelystad?

Er is een strategisch Informatieplan "Lelystad Digitaal 2020". Deze is op 4 april dit jaar aan

de Raad aangeboden
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28 23 CDA Precariobelasting Fackeldey

a) Voorgesteld wordt het wegvallen van precario op te

vangen door incidentele middelen. Geldt in Lelystad niet

de stelregel dat structurele posten met structurele

middelen worden gedekt? 

b) Heeft het college nu al zicht op incidentele middelen

in 2022 en de jaren er naar?

c) Tot welke lastenverhoging heeft het invoeren van de

precariobelasting geleid voor de Lelystadse burger

omdat bedrijven dit doorrekenen. 50 euro per burger

per jaar?

d) Er is een 5 jarige overgangstermijn om de gemeenten

in de gelegenheid te stellen de precariobelasting af te

bouwen. Lelystad kiest er voor om tot en met 2021 de

precariobelasting te handhaven op €1.760.000 om

daarna in een keer terug te gaan naar 0€ ? 

e) Waarom wordt niet al gewerkt aan een geleidelijk

afbouw over een periode van 5 jaar (de

gebruikersbelasting ozb niet woningen is ook in een

periode van 5 jaar omgezet) 

a) Er wordt niet voorgesteld het wegvallen van precario op te vangen door incidentele

middelen. Er wordt slechts de suggestie gedaan dat te zijner tijd overwogen kan worden om

toe te groeien naar het structureel lagere inkomstenniveau, door middel van het inzetten

van incidentele middelen (bijvoorbeeld in 2022 en 2023). 

b) Nee.

c) Dit is niet te berekenen, aangezien nutbedrijven geen lokale tarieven hanteren. Met

andere woorden: ook als Lelystad geen precariobelasting zou hebben ingevoerd zouden de

inwoners van Lelystad indirect meebetalen aan de door de nutsbedrijven doorberekende

precariobelasting die in andere gemeenten wordt geheven.

d) Ja.

e) Dit is een keuze. Het college is hier geen voorstander van en wil gebruik maken van de

door de wetgever bepaalde maximale overgangstermijn. Het in de periode 2018 - 2021 al

geleidelijk naar beneden toe bijstellen van de opbrengst resulteert namelijk direct in een

dienovereenkomstig dekkingstekort.

29 23 CDA
Toekomstige 

tegenvallers
Fackeldey

Er worden nog een aantal tegenvallers voorzien. Kan

een korte tabel worden gemaakt op jaarbasis van 207

tot en met 2022, welke kortingen/ terugval in inkomsten

zijn voorzien (precario, icl, jeugdhulp etc) en of daar

een dekking, bezuiniging tegenover staat.

De voorziene tegenvallers die in dit stadium gekwantificeerd kunnen worden zijn reeds

betrokken in de actualisatie van het financieel perspectief (dit zijn de categorieën

actualisaties en onontkoombare ontwikkelingen). Vanaf pagina 19 worden de

ontwikkelingen / onzekerheden op kortere termijn (binnen het huidige

meerjarenperspectief) beschreven die in dit stadium nog niet te kwantificeren zijn. Op

pagina 23 staan de ontwikkelingen / onzekerheden op langere termijn (buiten het huidige

meerjarenperspectief) beschreven, die eveneens in dit stadium nog niet te kwantificeren

zijn. Deze onderwerpen zijn allen voorzien van een 'maatregel' waarin wordt beschreven

hoe het college met iedere ontwikkeling / onzekerheid om wil gaan (vanuit de redenatie van

handelingsperspectief 2, zie pagina 18).

30 23 D66 NUON Fackeldey

Kunt u nog eens toelichten, dan wel uitwerken, wat er

nu precies wordt bedoeld met de alinea over de

veranderingen mbt de Nuonreserve? 

Voor een uitgebreide toelichting wordt verwezen naar het voorstel plus bijlagen dat dinsdag

9 mei ter besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd. Hierin staat exact beschreven

welke effecten tot en met 2062 verwacht kunnen worden ten aanzien van de Nuon reserve.

https://besluitvorming.lelystad.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-1/2017/09-

mei/18:45/BBV-wijzigingen-egalisatie-afschrijvingslasten



V
ra

ag
n

u
m

m
er

:

P
ag

in
an

u
m

m
er

:

Fractie Onderwerp Wethouder Door het raadslid gestelde technische vraag Antwoord

Beantwoording van de door raadsleden gestelde technische vragen over de kadernota 2018 - 2021

31 23 D66 Maatregel precario Fackeldey

Hoe verhoudt zich dit tot de stelregel dat we geen lasten

verschuiven naar de toekomst? Bij de invoering is een

beeld geschetst door het college dat de wetgever een

overgangsregelng zou treffen. Is het juist dat hier geen

sprake meer van is?

Er worden door de afschaffing van precariobelasting geen lasten verschoven naar de

toekomst. De Tweede Kamer heeft op 21 februari 2017 bij het wetsvoorstel een

amendement aangenomen waarmee de voorgestelde overgangsregeling van 10 jaar wordt

teruggebracht naar 5 jaar. Er is dus nog steeds sprake van een overgangsregeling. Concreet

betekent dit dat gemeenten die op 10 februari 2016 in hun belastingverordening een tarief

hadden voor nutsnetwerken, tot uiterlijk 1 januari 2022 precariobelasting mogen heffen.

32 24 CDA

Verhuren ruimte 

stadhuis irt ICL 

evaluatie

Sparreboom

Verhuren van ruimte Stadhuis…teveel m2 in vergelijking

met het aantal ambtenaren.

In hoeverre is het mogelijk om dit te verhuren?  

Is samenvoegen van enkele instanties in het stadhuis

ook een mogelijkheid. (bijv delen Welzijn of…) of is dat

juist het doorschuiven van een probleem omdat er dan

Atolplaza minder inkomsten heeft

Uiteraard is het streven gericht op het verhuren van ruimte in het stadhuis. Gegeven de

kantorenmarkt in Lelystad in combinatie met de wet Markt en Overheid en de gezamenlijke

ingang beseffen we dat het geen eenvoudige opgave is. Ook ketenpartners proberen we

daar waar mogelijk te verleiden in te trekken in het stadhuis, waarbij het behoud van de

eigen identiteit een belangrijke randvoorwaarde is.  

33 24 D66 Maatregel Fackeldey

Hoe gaat het college dan om met de Kubus en de

Agora? Wilt u bezuinigen of… wat is het kader dat u de

raad voorstelt? Waarom zijn er geen besluitpunten over

opgenomen in deze kadernota?

Vooruitlopend op het besluit van de minister is in deze kadernota inzicht geboden in de

belangrijkste onderdelen uit het conceptrapport van de inspecteur en de mogelijke

financiële effect daarvan voor Lelystad. Het evaluatieproces is nog niet afgerond, waardoor

de genoemde conceptmaatregelen nog in meer of mindere mate aan verandering

onderhevig zouden kunnen zijn. Bovendien is niet helder hoeveel beleidsvrijheid de

gemeente zal krijgen in combinatie met een gedeeltelijke afbouw. Er is nog geen definitief

rapport dus er kan nog geen besluit aan de raad worden voorgelegd. Het college heeft

daarom voorgesteld om op basis van feitelijke evaluatie een integrale afweging te maken

met betrekking tot de herstructurering en eventuele alternatieve inzet van middelen op het

gebied van beheer openbare ruimte. Eventuele effecten worden in kadernota’s en

begrotingen aan de raad voorgelegd, waarbij het uitgangspunt vooraf is dat eventuele

kortingen binnen het beleidsterrein zelf worden opgevangen. Een uitzondering hierop zijn

bijvoorbeeld maatregelen met betrekking op de Agora en de Kubus, waarbinnen een

bezuiniging niet op te vangen is.

34 29 CDA Leerlingenvervoer Van Wageningen

Wat is de oorzaak van onderuitputting

leerlingenvervoer? strenge criteria, weinig kinderen die

naar elders gaan?

De gemeente Lelystad heeft het leerlingenvervoer relatief gunstig aanbesteed. Daarnaast

hebben er iets minder ouders (tot en met maart 210 aanvragen, versus 218 vorig

schooljaar) dit jaar leerlingenvervoer voor hun kinderen aangevraagd. 
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35 29 D66

Bijstelling 

technische correctie 

participatiebudget

Fackeldey

Waarom ontstaat dit en is er niet op geanticipeerd? Na het doorvoeren van de wijziging in de financieringssystematiek is gebleken dat de

oorspronkelijke begroting van baten (specifieke rijksbijdrage) en lasten (re-

integratiebudget) niet in overeenstemming was en de rijksbijdrage- feitelijk onterecht- een

structurele bijdrage leverde aan het begrotingssaldo. De financieringssystematiek in de

oude situatie was vrij complex en was tegelijkertijd onderhevig aan forse fluctuaties, waarbij

er in de doorvertaling naar de gemeentebegroting destijds een omissie is geslopen. Met de

actualisatie in deze kadernota wordt daarop geanticipeerd.

36 29 D66
Overschot 

leerlingenvervoer
Van Wageningen

100.000 valt vrij aan het begrotingssaldo. U voorziet

geen noodzaak tot beklemmen voor een jaar waarin

uitputting optreedt? Zijn er klachten over niet

ontvangen vervoer?

Over het afgelopen jaar zijn geen bezwaarschriften ontvangen over de afwijzende besluiten

(tot en met maart 2017 negen) die zijn genomen. Daarnaast is een aantal zaken opgelost

voordat bezwaar is gemaakt en heeft het college via de hardheidsclausule een aantal keer

het vervoer alsnog toegekend. Daarnaast is er afgelopen jaar 1 klacht geweest over het

vervoer, dit is inmiddels naar tevredenheid tussen ouders en vervoerder opgelost. 

37 29 D66
Opbrengsten 

energie derden
Fackeldey

Wie zijn de derden & waarom niet gewoon genoemd? Derden zijn:

• Sportbedrijf Lelystad BV

• Flevo Golf Resort BV

• Exterion Media (Netherlands) BV

38 30 D66 IHP Rentenaar

Bij de behandeling van de SVOL zijn hierover vragen

gesteld en is dit niet als zodanig naar voren gebracht.

Daar was wel naar gevraagd. Wat is er nu gebeurd?

Het IHP geeft een actualisatie van de benodigde huisvestingscapaciteit. Aan de hand van

onder andere de leerlingenprognoses wordt de ruimtebehoefte / benodigde capaciteit en -

investeringen bepaald. Grote investeringsvragen voor onderwijshuisvesting zoals SVOL

worden separaat ter besluitvorming aan de raad voorgelegd.

39 33 D66 IHP Rentenaar

U geeft aan met indicatieve ramingen te werken. Wat

heeft u doen besluiten om soms met PM posten te

werken en soms met indicatieve ramingen; welke

criteria hanteert u daarbij om dat als kader op te

voeren?

In de systematiek van het IHP wordt gewerkt met voortschrijdend inzicht ten aanzien van de

benodigde capaciteit en -investeringen. Op basis van de besluitvorming over eerdere IHP’s

is rekening gehouden met indicatieve ramingen voor investeringen in gebouwen van het

primair onderwijs. Een indicatieve raming houdt in dat er daadwerkelijk bedragen zijn

opgenomen in de begroting. De afweging over de noodzaak dan wel wijze van inzet van

deze geraamde middelen zal plaatsvinden op basis een op te stellen meerjarenperspectief

onderwijshuisvesting PO. Binnen enkele onderdelen van de kadernota worden er PM posten

opgenomen, waarbij de onzekerheid ten aanzien van de bedragen groter is.
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40 35 CDA Afdracht VNG Sparreboom

Welk bedrag is gemoeid met de afdracht van de

gemeente Lelystad (direct of indirect) aan de VNG?

Iedere gemeente betaalt contributie aan de VNG, waarbij de hoogte afhankelijk is van het

aantal inwoners. Het tarief voor een gemeente tussen de 25.000 en 200.000 inwoners komt

neer op €1,156 per inwoner (omgerekend komt dit voor Lelystad neer op een bedrag rond

de €90.000 in 2017). Naast deze directe inkomsten heeft de VNG nog overige inkomsten uit

extern gefinancierde projecten en uitnamen uit het gemeentefonds. Deze bedragen zijn op

dit moment niet terug te rekenen naar individuele gemeenten. Wel is het zo dat deze

financieringsystematiek via het gemeentefonds met ingang van 2018 gewijzigd zal worden,

aangezien de fondsbeheerders een rechtstreekse uitname niet langer toestaan.

Waarschijnlijk zal de uitname uit het gemeentefonds komen te vervallen, wat maakt dat

deze vrijkomende middelen onder de individuele gemeenten worden verdeeld.

Tegelijkertijd zullen gemeenten ofwel een hogere contributie aan de VNG moeten gaan

betalen ofwel allemaal een afzonderlijke factuur ontvangen voor de collectief uitgevoerde

activiteiten. Het uitgangspunt is dat deze operatie in principe budgetneutraal wordt

uitgevoerd.

41 37 CDA
Verkochte kavels en 

bedrijfsgrond
Rentenaar

Hoeveel kavels en hoeveel bedrijfsgrond zijn er verkocht

in 2016? Welke impact heeft de verkoop van elke 100

kavels voor woningbouw en elke ha bedrijfsgrond op de

gemeente inkomsten. Uiteraard gaat het ons om een

bandbreedte en geen exact getal?

In de beantwoording van deze vraag wordt onder kavel verstaan 'de ondergrond van op te

richten woningen, zowel particulier als projectmatig waarbij de peildatum wordt bepaald

door de datum van het transport bij de notaris'. In 2016 gaat het dan om 121 eenheden.

Voor wat betreft de verkochte hoeveelheid bedrijfsgrond geldt dat er voor 0,6 hectare is

getransporteerd.  

Grondexploitaties gaan uit van een door de raad vastgesteld inhoudelijk programma. Het

resultaat van de grondexploitaties wordt naast de doorlooptijd eveneens beïnvloed door

diverse andere parameters. Een eventuele versnelling in de uitgifte heeft een positieve

doorwerking in het tempo van het te realiseren van de opbrengst, maar niet zo zeer in de

hoogte van deze te realiseren opbrengst. Het resultaat wordt in de systematiek van

winstneming pas genomen na afsluiting van de (deel)grondexploitatie, conform het

voorzichtigheidsbeginsel.  

42 37 CDA
Verwacht tekort 

2018
Fackeldey

Indicatief tekort is -852 bij kadernota 2018. Is dit correct

temeer daar er vermeld wordt dat er dubbel zoveel

woningen verkocht worden dan gemeld in de

programmabegroting 2017? We hebben niet kunnen

vaststellen dat deze verwachte meevaller verwerkt is in

de stukken.

Zie het antwoord op de vraag hierboven. Er is geen sprake van een verwachte 'meevaller'.



V
ra

ag
n

u
m

m
er

:

P
ag

in
an

u
m

m
er

:

Fractie Onderwerp Wethouder Door het raadslid gestelde technische vraag Antwoord

Beantwoording van de door raadsleden gestelde technische vragen over de kadernota 2018 - 2021

43 38 CDA

Weerstands-

capaciteit 

grondbedrijf

Rentenaar

Fackeldey

“enige weerstandcapaciteit” bij het grondbedrijf.

Hoeveel is dat ? en wat is gewenst?

In de berekening van de gewenste weerstandscapaciteit wordt onderscheid gemaakt tussen

de kortere - en langere termijn. In het concept jaarverslag 2016 is de benodigde

weerstandscapaciteit voor het grondbedrijf becijferd op €11.507.000, waar er €0 aan

specifieke risicoreserves beschikbaar zijn. De lijn is overigens dat het totaal aanwezige

gemeentelijke weerstandscapaciteit toereikend moet zijn wanneer het wordt afgezet tegen

het totaal aan benodigde weerstandscapaciteit (en dat is het geval, zie de paragraaf

weerstandsvermogen en risicobeheersing in de programmabegroting en het jaarverslag).

Overigens is er een beperkte -bredere- egalisatiereserve grondbedrijf beschikbaar (gevoed

door €3.433.000 vanuit het resultaat 2015 en €1.296.000 vanuit het resultaat 2016). 

44 38 D66 Rente Fackeldey

U geeft hier een rsico aan waarvan tijdens de

behandeling van SVOL is gezegd dat dat niet aan de orde

was. Hoe kan dit nu?

Bij de behandeling van de SVOL is ingegaan op hoe het risico op tussentijdse

renteschommelingen beperkt kan worden, bijvoorbeeld door het vastzetten van leningen

voor een lagere periode. Dit voorstel in de kadernota staat daar los van en is ingegeven door

de BBV regels, die gemeenten verplichten om de rentebudgetten zo reëel mogelijk in de

begroting te verwerken. Hierdoor is er geen ruimte in de begroting aanwezig om

renteschommelingen gedurende het jaar op te vangen. Ditzelfde geldt voor de dekking van

rentelasten waar nog geen kapitaallasten tegenover staan: in het jaar voorafgaand aan

activering staan er nog geen kapitaallasten begroot, maar dient de gemeente al wel

middelen aan te trekken ter bekostiging van de investering.  

45 38 D66
Egalisatiereserve 

participatie wet
Fackeldey

Is de waarschijnlijkheid dat het incidentele voordeel op

dit beleidsterrein achteraf verrekend wordt 0, 50 of

75%?

Het incidentele voordeel over 2016 zal niet achteraf worden verrekend. Overigens is dit ook

niet de reden dat wordt voorgesteld een egalisatiereserve in te stellen. Deze

egalisatiereserve dient ter dekking van het volledige verwachte tekort 2017 en de helft van

het op dit moment ingeschatte tekort in de jaren 2018 en 2019.

46 40 D66 Markerwadden Rentenaar

De raad heeft eerder besloten niet te willen investeren

in de Markerwadden. Waarom vraagt u dat nu

opnieuw?

Op 8 november 2016 heeft de raad het Uitvoeringsprogramma ter kennis genomen. Daarbij

is besloten separate voorstellen tegemoet te zien inzake het eventueel participeren in

activiteiten gericht op de Oostvaardersplassen en Marker Wadden. Het separate voorstel

om middelen te beklemmen ligt nu middels de kadernota voor. 

47 41 D66
Nationaalpark 

Nieuwland
Rentenaar

1 Miljoen - is dat het plafond van een taakstellend

budget of een indicatieve raming?

In dit stadium is het bedrag van €1 miljoen een indicatieve raming en het uiteindelijke

voorstel wordt afzonderlijk aan de raad voorgelegd. De 1 miljoen is bedoeld om onderdelen

te financieren die in deze initiële fase niet direct geld opleveren maar wel noodzakelijk zijn

voor de ontwikkeling van het gebied zoals bijvoorbeeld onderzoeken, marketing,

parkeerplaatsen, recreatieve routes, bebording. Hierdoor wordt de verdere ontwikkeling

aangejaagd. Andere partijen zoals de provincie en SBB hebben ook al geld toegezegd voor

de ontwikkeling van de Lelypoort. Marktpartijen worden ook gevraagd mee te doen aan de

ontwikkeling.
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48 42 LEUC

Voorkomen 

fietshinder 

Stadshart

Rentenaar

Sparreboom

Wat is het gemiddeld aantal gebruikers per week van de

bewaakte fietsenstalling? Waar elders, buiten het

Stadshart, is gekeken voor een alternatieve

ophaallocatie? Voor wat betreft handhavingsvragen zie

eerder gestelde schriftelijke vragen: 

https://besluitvorming.lelystad.nl/Documenten/schriftel

ijke-vragen/170403-schriftelijke-vragen-LEUC-

fietsparkeren.pdf 

Per week staan er gemiddeld 340 fietsen in de bewaakte fietsenstalling aan de

Dukaatpassage. Het gaat hier om fietsen die door forensen, werknemers of bezoekers van

het stadhart worden gestald. Bij aanvang van de handhavingswerkzaamheden in 2015 is

gekeken naar een zo klantvriendelijk mogelijke oplossing. De Dukaatstalling voldoet aan dat

principe. De overige vragen rond de (brom)fietshandhaving worden separaat schriftelijk

beantwoord. 

49 42 LEUC
Kunstgrasveld S.V. 

Batavia '90
Van den Heuvel

(gelet op de recente onderzoeken m.b.t. de veiligheid

van rubbergranulaat) Van welk instrooimateriaal zal

gebruik worden gemaakt bij de aanleg van het

kunstgrasveld?

Er wordt door het Sportbedrijf Lelystad bij de aanleg van een kunstgrasveld altijd een

afweging worden gemaakt tussen speelbaarheid, duurzaamheid, veiligheid en de kosten. In

overleg met de gebruiker zullen de alternatieven voor rubbergranulaat bij deze afweging

zeker meegenomen worden.

50 42 D66 Fietshinder Van den Heuvel

Is dit onderdeel van de social firm? Of is dit een formatie 

uitbreiding vanuit handhaving of de formatie?

Het extra budget is noodzakelijk omdat de stalling niet open gehouden kan worden met

werkervaringsplaatsen. De stalling inclusief het fietsdepot moet bemenst worden met

regulier betaalde krachten waarin het werkbedrijf zal voorzien.   

51 42 D66
Kunstgrasveld 

Batavia
Van den Heuvel

3 ton als incidentele beklemming; wat is de indicatieve

raming tot en met 2022?

Het betreft een eenmalige investering van € 300.000, plus een jaarlijkse verhoging van de

bijdrage aan het sportbedrijf met € 15.000. Als het kunstgrasveld in 2018 wordt aangelegd,

dan is de indicatieve raming tot en met 2022 € 300.000 + 75.000 = € 375.000. Er zijn geen

aanvullende kosten te verwachten mits de investering niet meer gaat bedragen dan €

400.000 (huidige kostenopgave). 

52 42 PvdA

Voorkomen 

fietshinder 

Stadshart

Rentenaar

Sparreboom

Ten aanzien van het voornemen de bewaakte

fietsenstalling een jaar langer open te houden

verzoeken we u ons ter informatie gegevens ter

beschikking te stellen die inzicht geven in de mate

waarin van die voorziening gebruik wordt gemaakt.

Per week staan er gemiddeld 340 fietsen in de bewaakte fietsenstalling aan de

Dukaatpassage. Het gaat hier om fietsen die door forensen, werknemers of bezoekers van

het stadhart worden gestald.

53 44 D66
Gedichten aan 

gevels
Sparreboom

Kan dit worden samengevoegd met de bordjes van de

heer Baaten?

Dit kan niet worden samengevoegd, het gaat hier om het initiatief van de Inwoners Partij

voor schildjes aan beeldbepalende panden. De gedichten in het Stadshart zijn bedoeld om

de relatie met kunst en cultuur in het Stadshart te versterken en draagt ook bij aan de

identiteit van het Stadshart.



V
ra

ag
n

u
m

m
er

:

P
ag

in
an

u
m

m
er

:

Fractie Onderwerp Wethouder Door het raadslid gestelde technische vraag Antwoord

Beantwoording van de door raadsleden gestelde technische vragen over de kadernota 2018 - 2021

54 45 LEUC Ruiterpaden Van den Heuvel

Wat is voor het college een goede uitgangspositie?

Welke afspraken zijn hierover gemaakt met het

Paardenplatform Lelystad?

De staat van het ruiterpadennetwerk, maar ook de beheerpaden die op de

overeengekomen conceptkaart als ruiterpad worden aangemerkt, is op een aantal plekken

niet toereikend voor het gebruik als ruiterpad. Het doel is om te komen tot een acceptabele

aanvangssituatie voor de start van een adoptieovereenkomst met het PPL. Afgesproken is

dat in het ambtelijk overleg met het PPL de routes nader worden uitwerkt en de knelpunten

worden geïnventariseerd. Vervolgens zal in overleg worden bepaald welke maatregelen het

beste genomen kunnen worden met welke prioriteit en daarbij afspraken te maken over

wie wat uitvoert. Kortom: een gemeenschappelijk uitvoeringsplan. 

55 56 LEUC
Persoonsgerichte 

aanpak
Adema

Welke beleid heeft de gemeente tot op heden gevoerd

wat betreft lokale persoonsgerichte aanpak (PGA)?

Hoeveel meldingen zijn er bekend over de afgelopen

twee jaar m.b.t. ernstige overlast en criminaliteit door

inwoners? Welke ketenpartners maken deel uit van de

lokale overlegstructuur? Wordt hierbij samengewerkt

met buurgemeenten? 

De persoonsgerichte aanpak is aanvullend beleid op een bestaande werkwijze. Dit

aanvullende beleid is nodig omdat het OM een andere rol binnen de bestaande

samenwerking heeft ingenomen. De PGA heeft tot doel verder afglijden van inwoners met

crimineel gedrag te voorkomen, recidive te verminderen en een beter perspectief op een

meer volwaardige deelname aan de samenleving te creëren. Er wordt niet samengewerkt

met andere gemeentes omdat de PGA een lokale aanpak is waarin elke gemeente haar

eigen keuzes maakt. Dit is ook wenselijk omdat in de PGA een verbinding wordt gemaakt

tussen zorg en veiligheid en die structuren zijn overal anders. Wel zijn er regionale

bijeenkomsten geweest waarin van elkaar geleerd wordt. Ook wordt er in de regio veel met

dezelfde ketenpartners samengewerkt, bijvoorbeeld de politie, raad voor

kinderbescherming, Samen veilig, Veilig Thuis en de GGD.

In 2016 waren er 2,2 meldingen van sociale overlast per 1000 inwoners. Per 1000 inwoners

was het aantal aangiftes van criminaliteit in 2016 59,3.

56 57 LEUC Sociaal raadslieden Sparreboom

Naar aanleiding van het voorstel om structureel 1 fte

sociaal raadslieden uit te breiden de navolgende vragen:

Is het voor een adequate dienstverlening nodig om

meer middelen beschikbaar te stellen voor tolken, in het

bijzonder bij schuldenproblematiek? Is het huidige

beschikbare budget hiervoor toereikend?

Vanuit het Uitvoeringsplan Wmo 2017 is een bedrag van €6.000 beschikbaar voor

tolkdiensten voor de Sociaal Wijkteams. Een aanvullend bedrag van €10.000 is beschikbaar

voor tolkdiensten die benodigd zijn voor verdere ondersteuning. Er zijn tot op heden geen

signalen dat dit ontoereikend zou zijn.

57 57 CDA Gezonde leefstijl Sparreboom

Welke middelen zijn er de afgelopen 4 jaar in gezet op

gezonde leefstijl?

Vanaf 2010 ontvangt de gemeente jaarlijks €50.000 Gezond in de Stad (Gids) gelden vanuit

het Rijk. Deze middelen zijn bedoeld om gezondheidsachterstanden weg te werken. Vanaf

2015 investeren we vanuit de gemeente hier bovenop €40.000 op gezonde leefstijl. Voor dit

geld is onder andere een leefstijlwijkcoach actief in de Bos- en Waterwijk. In het

Uitvoeringsplan Wmo 2017 hebben we een bedrag van €30.000 opgenomen om de functie

van leefstijlwijkcoach ook in andere stadsdelen te kunnen inzetten. In 2017 zetten we dus

€120.000 (rechtstreeks) in voor gezonde leefstijl.
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58 58 CDA Energie coaches Van Wageningen

We zien de middelen voor het aangenomen CDA

amendement energie coaches niet terug in de tabel?

Wanneer is er gestart met het werk van energie

coaches?

Deze staat opgenomen onder het Speerpunt Energie onder het deelthema Energiearmoede.

Het werk van de energiecoaches draagt bij aan energiebesparing EN vermindering van de

huishoudelijke lasten. Momenteel wordt i.s.m. met het werkbedrijf een projectplan

gemaakt met als doel hiermee in september, de start van het stookseizoen, te starten. 

59 59 LEUC Lelystad Creates
Van Wageningen

Sparreboom

In hoeverre kan dit project door Lelykracht worden

opgepakt?

Wij zien zeker op termijn zeker mogelijkheden tot verbinding tussen Lelystad Creates en

Lelykracht. Om jongeren in eerste instantie echt te verbinden en te mobiliseren is naar ons

inzicht voor nu een andere aanpak nodig. Wij verwachten dat team Ollie hiertoe het beste

in staat is, zeker gezien het netwerk dat zij hebben binnen het onderwijs in Lelystad en de

ervaring die onder andere het MBO college Lelystad tot nu toe met hen heeft opgedaan.

60 59 CDA
Ondersteuning 

bestuur
Adema

Welke bedragen zijn gemoeid met ondersteuning

bestuur  vanaf 2013? 

Bij de beantwoording gaan we uit van de specifieke directe ondersteuning van de

collegeleden vanuit de communicatie organisatie. Vanaf de start van het nieuwe college in

2014 ontvangt elk collegelid per week 18 uur en 16 uur ondersteuning van een

portefeuillecoördinator respectievelijk bestuurscommunicatieadviseur

61 59 D66 Lelystad creates
Van Wageningen

Sparreboom

Wat is de keuze dit niet onder te brengen bij Lelykracht

en is dit weer apart en bovenop alles wat er al is?

Wij zien zeker op termijn zeker mogelijkheden tot verbinding tussen Lelystad Creates en

Lelykracht. Om jongeren in eerste instantie echt te verbinden en te mobiliseren is naar ons

inzicht voor nu een andere aanpak nodig. Wij verwachten dat team Ollie hiertoe het beste

in staat is, zeker gezien het netwerk dat zij hebben binnen het onderwijs in Lelystad en de

ervaring die onder andere het MBO college Lelystad tot nu toe met hen heeft opgedaan.

Daarnaast is er weliswaar veel voor jongeren, maar hen vanuit een positieve beweging

eigen iniatieven laten nemen om Lelystad beter te maken is een nieuwe manier van kijken

en uitvoeren. 

62 59 D66
Ondersteuning 

bestuur
Sparreboom

Waarom is dit apart van alle frictie budgetten? En geen

onderdeel van de normale personele bezetting? Gaan

we dan over elke formatieplek spreken op deze wijze?

Op het gebied van overheidsparticipatie en de communicatieondersteuning is gebleken dat

de aanwezige capaciteit in de praktijk niet toereikend is en dat het een afweging is om hier

middelen voor vrij te maken. De benodigde capaciteit is niet binnen de ‘normale personele

bezetting’ vrij te maken en dit is dan ook de reden dat in deze kadernota een beperkt aantal

voorstellen zijn opgenomen die betrekking hebben op personele capaciteit. Dit wenselijke

voorstel op het gebied van bestuursondersteuning heeft dan ook geen betrekking op

frictiekosten.
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63 60 D66
stadshart 

positionering
Sparreboom

Gaat de raad hierover een separaat voorstel ontvangen? Zoals blijkt uit het financiële perspectief uit hoofdstuk 5 zijn er op dit moment weinig

structurele middelen beschikbaar. Samen bezien met de financiële onzekerheden die in

hoofdstuk 4 zijn beschreven wordt duidelijk dat het financiële perspectief onder druk blijft

staan. Richting de programmabegroting 2018 – 2021 bestaan er diverse wenselijke

voorstellen, waar vooralsnog geen dekking voor beschikbaar is (één van deze voorstellen

heeft betrekking op de positionering van het Stadshart). Richting de programmabegroting

2018 – 2021 zal duidelijk worden of er financiële ruimte beschikbaar zal zijn voor het

daadwerkelijk aan de raad voorleggen van dit voorstel.

64 61 D66
Verbetering aanzien 

dreven
Van den Heuvel

Is het het geval dat u de raad een ongedekt voorstel

heeft voorgelegd? Dat u hier achteraf repareert? Welk

risico lopen we als raad dat dit nog veel meer gebeurt?

De raad heeft een ongedekt amendement aangenomen, waarbij hier door het college

inzichtelijk is gemaakt wat de kosten zijn. In de tabel wordt tevens duidelijk welke prioriteit

het college aan dit voorstel geeft binnen het totaal aan wenselijke voorstellen (waar op dit

moment overigens nog geen dekking voor is).

65 63 CDA
Meerjarige 

begrotingsposten
Fackeldey

Is deze tabel compleet? We missen bijvoorbeeld de

75k€ op sport . Verder is het projectbureau

windenergie destijds op pm begroot met de

verwachting dat het 60K gaat kosten op jaarbasis

gedurende 5 jaar. Deze zien we ook niet terug in

meerjarige begrotingsposten. Klopt dat en gebeurd dat

alsnog?

Deze tabel is compleet. De in de vraag genoemde zaken staan los van de onderdelen die bij

de kadernota opnieuw aan de raad moeten worden voorgelegd binnen de zogeheten

'meerjarige begrotingsposten' (zie A17, zoals bij de behandeling van de

programmabegroting 2017 door de raad is aangenomen). 

66 63 D66
Anderstalige 

vrouwen
Van den Heuvel

Hoe groot is de groep die dit betreft? De doelstelling van dit traject is dat 20 deelnemers een eigen persoonlijk stappenplan

opstellen en aan de hand daarvan gedurende het traject hun mate van deelname aan de

Lelystadse samenleving vergroten. Uiteindelijk hebben 12 vrouwen het gehele traject van

20 weken doorlopen en het traject positief afgesloten.

67 63 D66
Fricite en 

hervormings-budget
Sparreboom

Kunt u de raad bij de begroting inzicht geven in hoeveel

frictie en hoeveel hervorming er wordt begroot?

In 2018 is er voor € 333.000 aan frictie begroot (dit bedrag is incidenteel naar beneden toe

bijgesteld in verband met de beschikbaarheid van doorgeschoven middelen uit voorgaande

jaren). Hierbij moet opgemerkt worden dat het maken van exacte berekeningen op

voorhand niet mogelijk is, omdat veel afhangt van de snelheid van vertrek / herplaatsen /

omscholen van mensen in combinatie met de gewenste snelheid van aansluiten bij de

behoefte.
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68 64 CDA Bouwkavels Rentenaar

In de programmabegroting 2017-2002 staan er 153

bouwkavels geprognosticeerd in bijlage 3 wordt

genoemd dat het er ruim 300 worden in 2017 en 500

voor latere jaren. 150 extra kavels betekent 5 miljoen

extra inkomsten? Zijn deze extra inkomsten al mee

genomen in het perspectief zoals dat nu wel gebeurt

voor verwachte tegenvallers?

In de programmabegroting is melding gemaakt van 153 woningen die binnen de MPG

geprognosticeerd zijn. Dat wil zeggen dat dit valt binnen (te realiseren) grondexploitaties

met daarmee verkopen van grond. De in de bijlage 3 genoemde aantallen betreffen de

totaal te realiseren woningaantallen. Deze omvatten dus naast de grondverkopen ook

transformaties en realisering van nieuwbouw op gronden die niet van de gemeente zijn en

waaruit dan ook geen opbrengsten voortvloeien voor de gemeente. Er is dus geen sprake

van per definitie extra inkomsten. Mochten deze wel ontstaan als gevolg van meer

verkopen, dan zijn deze zichtbaar in de betreffende (op te stellen) grondexploitatie.

69 64 CDA
Versnellingsopgave 

nieuwbouw
Fackeldey

De kosten worden geraamd op 180k. Tegelijk wordt

gemeld dat er ruim 300 woningen worden gebouwd

(prognose was 153) en op termijn 500. Dit geeft toch

fors meer inkomsten van mogelijk wel 5 miljoen, klopt

dat? Zijn deze extra inkomsten al mee genomen in het

perspectief zoals dat nu wel gebeurt voor verwachte

tegenvallers?

Zie antwoord op de vragen 41 en 68.

70 64 D66
Voorschoolse 

voorziening peuters
Van Wageningen

Vlak voor de invoering wilt u de raad een besluit laten

nemen. Gaat u de raad onder druk zetten dit binnen de

termijn te doen? Hoe gaat u de planning van dit

raadsbesluit inrichten? Kan de raad al vast kennis

nemen van deze planning?

Het college zal samen met de partners in de peuteropvang een voorstel voor de raad

voorbereiden. De voorbereidingen hiervoor zijn reeds in gang gezet. Veel van de voortgang

van een beleidsvoorstel zal afhangen van de mogelijkheid om voldoende data te genereren

waarop het voorstel kan worden gebouwd. Zodra wij deze data hebben kunnen wij een

voorstelling geven van het verdere verloop van het proces. Gelet op de ingangsdatum en de

afhandeling van subsidieaanvragen moet een raadsbesluit uiterlijk in het vierde kwartaal

worden genomen; uiteraard streven we ernaar al eerder duidelijkheid aan onze partners te

kunnen verschaffen.

71 64 D66
Versnellingsopgave 

nieuwbouw
Fackeldey

De budgetten bij City Marketing Lelystad stapelen met

steeds nieuwe invalshoeken verder op. Kunt u bij de

begrotingsbehandeling de financiën en bijbehorende

opdrachten eens op een rijtje zetten voor de raad? 

Wij kunnen u verwijzen naar het jaarplan 2017 van CML en het woonmarketingplan 2017

waarin de opdrachten inclusief wijze van uitvoering en financiële bestedingen beschreven

staat. Deze heeft u in februari 2017 resp. maart 2017 reeds ontvangen. 

72 65 D66
Jeugdpreventie-

medewerkers
Sparreboom

Op welke termijn kan de raad hiervan een evaluatie

tegemoet zien?

Het jongerenwerk zal, zoals opgenomen in het aangenomen amendement, bij de volgende

kadernota’s opnieuw worden toegelicht met vermelding van de voortgang en het nut en

noodzaak van de betreffende begrotingsposten. Het jongerenwerk zal een jaar na de start

(naar verwachting zomer 2017) geëvalueerd worden en de evaluatie zal naar verwachting

eind 2018 gereed zijn. De raad zal hierover geïnformeerd worden.  
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73 66 CDA Onkruidbestrijding Van den Heuvel

De dekking van de meerkosten ( 5 ton) voor een andere

manier van onkruidbestrijding kon gevonden worden

binnen de bestaande middelen (zo is dat aan de raad

medegedeeld). Nu blijkt dat de meerkosten maar 125 k

zijn. Dat betekent dat 381k niet nodig is. Dat betekent

dat deze middelen ook voor andere zaken kunnen

worden ingezet om bijv ergens een plus kwaliteit op het

gebied van groen, wegen en pleinen te realiseren?  

De kosten voor bijv de Swifterringweg kunnen uit dit

bedrag betaald worden. Klopt dat?

In de programmabegroting 2015 - 2018 stelde het college voor om de benodigde dekking te

zoeken binnen het totale volume aan middelen voor het onderhoud van de openbare

ruimte, zodat het ICL volume in stand zou blijven. De gewijzigde werkwijze en meerkosten

voor de onkruidbestrijding zijn verwerkt in de herziening van de meerjarenraming openbare

ruimte 2015. Deze herziene MJR laat een structureel tekort op het beheer en onderhoud

van de openbare ruimte zien van 3,1 miljoen euro (het aframen van € 381.000 zou dit

structurele tekort alleen nog maar hoger maken). 

Deze €506.000 is destijds indertijd taakstellend in de begroting opgenomen. Om deze

middelen beschikbaar te maken voor de onkruidbestrijding zouden nog bezuinigingen

worden voorgesteld. Dat bleek echter niet meer nodig wegens de meevallende meerkosten

van niet chemische onkruidbestrijding. Er is dus geen sprake van vrijvallende middelen.

74 66 D66 Onkruid Van den Heuvel

Welke extra kosten was u al kwijt geweest inzake de

Europese regels? Heeft u daarop geanticipeerd?

De geprognosticeerde meerkosten, als gevolg van gewijzigde regelgeving, zijn in beeld

gebracht en hebben destijds geleid tot het genoemde kadernotavoorstel. 

75 67 D66

Cumulatieve 

ombuigingen bijlage 

4

Fackeldey

Ombuigingen krijgen waarde in context. De geleverde

informatie wordt beter begrijpelijk indien ze in context

wordt gebracht met voor de jaren 2009 tm 2019 de

begroting voor dat jaar, het werkelijk resultaat, de

schuldquote, het eindsaldo van de de totale reserves

(voor 2017 zijn er geen resultaten, alleen prognoses

natuurlijk).

In de begroting en de jaarrekening wordt uitgebreid ingegaan op deze onderwerpen, zoals

de omvang van de reserves, het gerealiseerde resultaat en diverse quotes en ratio's. Het

overzicht in bijlage 4 is enkel bedoeld om een gevoel te krijgen bij de doorgevoerde

ombuigingen binnen de exploitatie.

76 - CDA
Burgers informeren - 

jaarstukken 2016
Fackeldey

Op 1 juli 2014 is een motie aangenomen om bij de

presentatie van de jaarstukken de burgers ook te

informeren over de financiële positie van de stad. In

hoeverre wordt dit nu uitgevoerd en ook toegepast bij

de binnenkort te verschijnen jaarstukken?

In de jaarstukken 2015 en de begroting 2016 is uitgebreider ingegaan op de financiële

positie van de gemeente naar aanleiding van landelijke richtlijnen en aangescherpte

verslagleggings regels. Naast deze verslagleggingsregels is er ook op basis van de IBT

afspraken (Inter Bestuurlijk toezicht) inzicht gegeven in de financiële positie van de

gemeente. De landelijke richtlijnen t.a.v. ratio's en de IBT afspraken overlappen elkaar

grotendeels maar tegelijkertijd is er ook sprake van verschillende uitgangspunten bij

dezelfde ratio's. Dit is verwarrend en het college heeft ervoor gekozen om bij de jaarstukken

2016 de landelijke richtlijnen te volgen bij het bepalen van de financiële positie van de

gemeente (in de paragraaf Weerstandsvermogen van het Jaarverslag) . Daarnaast doet de

controlerende accountant onafhankelijk van de analyse van de gemeente ook altijd verslag

van de financiële positie. In het accountantsverslag bij de jaarstukken is dit terug te vinden.
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77 - D66 Algemeen Fackeldey

Nieuwe wetgeving maakt oude overbodig, dus komen er

weer mensen beschikbaar. U breidt toch de formatie

uit. Waarom wordt de formatie uitgebreid?

In de praktijk blijkt dat nieuwe wetgeving vaak leidt tot een verzwaring van de

werkzaamheden. In de afgelopen jaren zijn forse bezuinigingen doorgevoerd, terwijl

tegelijkertijd diverse aanscherpingen zijn doorgevoerd in wet- en regelgeving. Het

takenpakket van de gemeente wordt aan de ene kant dus steeds verder verzwaard (wet- en

regelgeving), terwijl het werk met steeds minder formatie moet worden uitgevoerd

(bezuinigingen). 

Inmiddels is het punt bereikt dat de “rek” in de processen en de workload er uit is; iedere

nieuwe inspanning leidt vrijwel direct tot verdringingseffecten en de noodzaak om

prioriteiten te stellen. Hierbij is onder andere het stijgende verzuimpercentage een signaal

dat er bedachtzaam met werkdruk en nieuwe taken moet worden omgegaan. Bij de

voorbereiding van de kadernota is er daarom veel aandacht geweest voor de balans tussen

de beschikbare capaciteit enerzijds versus de belastbaarheid van de organisatie anderzijds.

78 - PvdA Algemeen Fackeldey

Bijvoorbeeld voor de invordering van gemeentelijke

belastingen wordt formatieuitbreiding voorgesteld.

Maar b.v. door de wijzigingen op het terrein van private

kwaliteitsborging en het op termijn wegvallen van de

precariobelasting kan de personele inzet afgewaardeerd

worden. Mogen wij hier voorstellen voor verwachten?

De wijzigingen op het gebied van private kwaliteitsborging hebben niet alleen effect op de

personele capaciteit. Zo is het nog niet duidelijk op welke wijze gemeenten gecompenseerd

worden voor het verlies van bijvoorbeeld legesinkomsten. In de beschrijving in de kadernota

staat dan ook vermeld dat er op basis van het invoeringsbesluit zal worden gekeken naar de

financiële effecten enerzijds en anderzijds naar de beschikbare capaciteit voor de uitvoering

van deze taken. Voor wat betreft het heffen van precariobelasting geldt dat de personele

inzet zeer beperkt is (bij het besluit eind 2011 om precariobelasting te gaan heffen zijn er

dan ook geen additionele personele middelen beschikbaar gesteld). 

79 - PvdA Oud voor nieuw Fackeldey

Al jarenlang werken college en raad volgens de

systematiek "oud voor nieuw". Het college doet nu

echter wenselijke voorstellen zonder voorstellen te

doen de lasten van bestaand beleid terug te brengen.

Hoe moeten we dit verstaan?

Zoals blijkt uit het financiële perspectief uit hoofdstuk 5 zijn er op dit moment weinig

structurele middelen beschikbaar. Samen bezien met de financiële onzekerheden die in

hoofdstuk 4 zijn beschreven wordt duidelijk dat het financiële perspectief onder druk blijft

staan. Richting de programmabegroting 2018 – 2021 bestaan er diverse wenselijke

voorstellen, waar vooralsnog geen dekking voor beschikbaar is. 

Het college acht het niet wenselijk om na de bezuinigingen die in de afgelopen jaren reeds

zijn geëffectueerd, zie bijlage 4 voor het overzicht, opnieuw forse bezuinigingen binnen het

bestaande beleid door te voeren, ten einde deze wenselijke voorstellen te kunnen

honoreren. Het college heeft een rangvolgorde bepaald en richting de programmabegroting

2018 – 2021 zal duidelijk worden of er financiële ruimte beschikbaar zal zijn voor het

honoreren van wenselijke voorstellen (bijvoorbeeld door de uitkomst van de meicirculaire). 
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Nagekomen vragen

80 4 CU Privacy
Sparreboom

Van Wageningen

Van den Heuvel

Het college stelt slimmer om te willen gaan met het

koppelen van data. Hoe verhoudt zich dat met de

privacy van inwoners. Wordt de raad meegenomen in

deze discussie?

Wanneer het gaat om het koppelen van gegevens op meta-niveau is privacy niet in het

geding. Het gaat dan om het verkrijgen van een beeld van de stad of een stadsdeel dat als

uitgangspunt voor het maken van beleid kan dienen.

In alle gevallen geldt dat de Wbp leidend is bij het ontwikkelen van initiatieven op dit

gebied, die bovendien door de afdeling Beleid aan de privacy officer ter toetsing zullen

worden voorgelegd.

81 4 CU
Zelforganiserend 

vermogen
Fackeldey

Hoe verhoud zich de stelling dat de gemeente enerzijds

inwoners meer wil faciliteren door gebruik van data en

anderzijds een groot zelf organiserend vermogen

hebben?

Big data staan niet alleen ten dienste van beleidsontwikkeling, maar bieden ook inwoners

de mogelijkheid om met behulp van deze data te zien wat er speelt in onze samenleving.

Met big data faciliteren we als overheid het genoemde zelf organiserende vermogen van de

samenleving. 

82 5 CU

Mannelijke 

docenten voor de 

klas

Van Wageningen

Zet het college ook in op meer mannelijke docenten

voor de klas? En met welke motivatie?

Wij onderkennen het belang van meer mannelijke docenten voor de klas, maar wij kunnen

hierop als gemeente geen invloed uitoefenen. Er zijn nauwelijks mannen die voor de klas

willen, maar de gemeente heeft bovendien geen zeggenschap over het aanstellingsbeleid

van scholen. Wel is het onderwerp van gesprek met Hogeschool Windesheim.

83 7 CU Algemene reserve Fackeldey

Wat maakt dat het college de algemene reserve boven

niveau wil aanvullen en het overschot niet stopt in

bijvoorbeeld de ROS?

In de voorgestelde bestemming van het jaarrekeningresultaat 2016 is voorzien in een

aanvullende storting in de algemene reserve, zodat er ruimte ontstaat boven het door de

raad vastgestelde normbedrag (zie hoofdstuk 6.1). Door de algemene reserve aan te

zuiveren tot boven de norm ontstaat er ruimte die kan worden ingezet in 2018 en 2019. De

vrijval van de algemene reserve zorgt in die jaren voor een egalisatie van het

begrotingssaldo van die jaren. Op pagina 27 van de kadernota wordt dit weergegeven in de

tabel.

84 11 CU

Jongerenwerkers en 

inzet 

jongerenbudget

Sparreboom

Op welke manier worden de jongerenwerkers

betrokken bij de inzet van het jongerenbudget?

Het jongerenwerk zal aansluiten bij de ontwikkelingen die gaande zijn rondom

ontmoetingsplekken voor jongeren in Lelystad. Het is in dat kader logisch dat het

jongerenwerk ook betrokken is en mee kan denken bij de inzet van het jongerenbudget. 
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85 19 CU
Schatting PM 

bedragen
Fackeldey

Valt er een schatting te maken van de bedragen die bij

de PM-posten ingevuld kunnen worden?

De voorziene tegenvallers die in dit stadium gekwantificeerd kunnen worden zijn reeds

betrokken in de actualisatie van het financieel perspectief (dit zijn de categorieën

actualisaties en onontkoombare ontwikkelingen). Vanaf pagina 19 worden de

ontwikkelingen / onzekerheden op kortere termijn (binnen het huidige

meerjarenperspectief) beschreven die in dit stadium nog niet te kwantificeren zijn. Op

pagina 23 staan de ontwikkelingen / onzekerheden op langere termijn (buiten het huidige

meerjarenperspectief) beschreven, die eveneens in dit stadium nog niet te kwantificeren

zijn. Deze onderwerpen zijn allen voorzien van een 'maatregel' waarin wordt beschreven

hoe het college met iedere ontwikkeling / onzekerheid om wil gaan (vanuit de redenatie van

handelingsperspectief 2, zie pagina 18).

86 20 CU Parkeerexploitatie Rentenaar

Parkeerexploitatie; wat voor mogelijkheden/kansen zijn

er nog tot verbetering van dit tegenvallende resultaat.

Wat is de extra inzet?

De mogelijkheden om het resultaat van de Parkeerexploitatie positief te beïnvloeden zijn de

afgelopen jaren ruimschoots verkend. Wij zien geen nieuwe mogelijkheden om het resultaat

positief te beïnvloeden. 

87 23 CU Precariobelasting Fackeldey

Er worden suggesties gegeven over hoe om te gaan met

de verdwijnende precariobelasting. Heeft het college

een voorkeur voor een optie?

Het college heeft geen voorkeur voor een optie, dit zijn overwegingen die in de nieuwe

bestuursperiode gemaakt zullen moeten worden.

88 25 CU
Financiering 

Jeugdhulp
Van Wageningen

Jeugdhulp welke middelen zet het college concreet in

om de enorme problemen rond de financiering van de

jeugdhulp onder de aandacht te brengen van Den Haag.

Wat kan de raad daarin doen ter ondersteuning van het

college.

Wij sluiten op dit dossier aan bij de acties die door verschillende partijen, VNG, G32 en

groep nadeelgemeenten worden ondernomen om deze problemen voor het voetlicht te

brengen. Nog vorige heeft de VNG bij de formateur gepleit voor een zgn.

verlichtingsbudget. Het departement is nu bezig met de evaluatie van de (financiële)

gevolgen van de decentralisatie van de jeugdhulp. Deze uitkomsten en de resultaten van

onszelf en andere (G32) gemeenten zullen input zijn voor een hernieuwde lobby richting

rijk. 

89 30 CU
Jeugdpreventie-

medewerkers
Sparreboom

Op pagina 30 en pagina 65 wordt gesproken over

jeugdpreventiewerkers. Hoort hier te staan

jongerenwerkers? Zo nee? Kan het college dan

aantonen welk besluit genomen bij de

programmabegroting hiernaar verwijst?

Hier hoort inderdaad jongerenwerkers te staan. De verwarring ontstaat doordat in het

aangenomen amendement over de meerjarige begrotingsposten (A17) nog werd gesproken

over het oorspronkelijk geformuleerde voorstel met de naam 'jeugdpreventiewerkers'. Dit

terwijl de strekking van het voorstel al was aangepast door het eerder aangenomen

amendement met de naam 'jongerenwerkers' (A8).

90 41 CU
Nationaalpark 

Nieuwland
Rentenaar

Het college stelt voor om een miljoen uit te trekken voor

het Nationaal Park Nieuwland. Is de volledige

besluitvorming omtrent dit bedrag bij het separate

raadsvoorstel?

In dit stadium is het bedrag van €1 miljoen een indicatieve raming en het uiteindelijke

voorstel wordt afzonderlijk aan de raad voorgelegd. De 1 miljoen is bedoeld om onderdelen

te financieren die in deze initiële fase niet direct geld opleveren maar wel noodzakelijk zijn

voor de ontwikkeling van het gebied zoals bijvoorbeeld onderzoeken, marketing,

parkeerplaatsen, recreatieve routes, bebording. Hierdoor wordt de verdere ontwikkeling

aangejaagd. Andere partijen zoals de provincie en SBB hebben ook al geld toegezegd voor

de ontwikkeling van de Lelypoort. Marktpartijen worden ook gevraagd mee te doen aan de

ontwikkeling.
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91 42 CU Rubbergranulaat Van den Heuvel

Is het college voornemens om bij aanleg nieuwe

kunstgrasvelden geen gebruik meer te maken van

rubbergranulaat?

Er wordt door het Sportbedrijf Lelystad bij de aanleg van een kunstgrasveld altijd een

afweging gemaakt tussen speelbaarheid, duurzaamheid, veiligheid en kosten. In overleg met 

de gebruiker zullen de alternatieven voor rubbergranulaat bij deze afweging zeker

meegenomen worden.

92 42 CU
Verplaatsing locatie 

SV Batavia '90
Van den Heuvel

Verplaatsing wordt als oplossingsrichting genoemd. Is

dit met betrokken partij(en) besproken en zijn er

suggesties gedaan? Zo ja, welke?

Verplaatsing van het sportpark is in overleg met het bestuur van S.V. Batavia en het

Sportbedrijf Lelystad als een mogelijke variant besproken. In dat stadium is alleen in

algemene zin over de randvoorwaarden en mogelijkheden voor een alternatieve locatie

gesproken: in de nabijheid van de wijk, veilig en goed toegankelijk, passend binnen

toekomstige ruimtelijke ontwikkelingen. Bij het onderzoek zullen deze locatieaspecten

nader worden bekeken en zullen mogelijke alternatieve locaties met de vereniging verder

worden besproken.

93 46 CU

Ranvolgorde 

wenselijke 

voorstellen

Fackeldey

Speelde de hoogte van een wenselijk voorstel bij het

college mee in de vaststelling van de rangvolgorde? 

De rangvolgorde geeft slechts een indicatie weer van de prioriteiten die het college geeft

aan de verschillende voorstellen, maar er ligt geen hoger wiskundig model achter. Ieder

voorstel is afzonderlijk beoordeeld, waarbij de hoogte van de bedragen impliciet natuurlijk

wel een rol spelen. Een voorstel dat relatief beperkt is in omvang en een grote toegevoegde

waarde kent zal in zo'n exercitie sneller bovenaan de lijst komen. Het is ook een afweging

die uiteindelijk in de raad gemaakt moet worden (bijvoorbeeld de keuze tussen het

honoreren van één groot voorstel of drie kleinere voorstellen).

94 57 CU Sociaal raadslieden Sparreboom

welke besparing wordt er ingeschat op jaarbasis n.a.v.

de extra inzet?

Het is de vraag of 'besparing' de juiste term is. Wat wordt beoogd is een meer adequate

dienstverlening en ondersteuning aan inwoners met schuldenproblematiek. De capaciteit

vormt momenteel een bottleneck waardoor mensen langer moeten wachten of minder

diepgaande ondersteuning krijgen. Voor de keten van schuldhulpverlening betekent de

ruimere beschikbaarheid van de specifieke sociaaljuridische kennis dat trajecten vloeiender

zullen lopen en mensen meer duurzaam geholpen kunnen worden. In die zin is het

maatschappelijk rendement aanzienlijk.

95 57 CU JOGG Sparreboom

welke besparing wordt er ingeschat op jaarbasis n.a.v.

De extra inzet?

Het gaat bij JOGG niet zo zeer om een financiële besparing. Het gaat om het laten opgroeien

van alle kinderen in een omgeving waar gezonde leefstijl de normaalste zaak van de wereld

is. Hierbij wordt met name ingezet op het terugdringen van overgewicht bij de jeugd die

hierdoor gezonder kan opgroeien. Het gezond opgroeien verkleint de kans op allerlei

aandoeningen waardoor zeker een besparing in zorg- en ondersteuningskosten gerealiseerd

wordt. Dit zijn effecten op lange termijn die we nu nog niet kunnen inschatten.

96 59 CU CIO Sparreboom

indien een dergelijke CIO niet wordt aangesteld, moeten

deze werkzaamheden dan uitbesteed worden?

Dit wenselijke voorstel heeft betrekking op het beschikbaar stellen van dekking, teneinde

een CIO aan te kunnen stellen. Indien er in de programmabegroting 2018 geen dekking

aanwezig is voor het honoreren van (een deel van) de wenselijke voorstellen is de dekking

dus niet beschikbaar- en is er ook geen mogelijkheid om de werkzaamheden uit te

besteden.
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97 2 GL Verhaal van Lelystad Fackeldey

tweede alinea: college als penvoerder, de raad als

redacteur van het verhaal van Lelystad: elke metafoor

heeft beperkte waarde. Maar is niet aanmatigend om te

denken dat college en raad die rol hebben? Zijn het niet

de bewoners, werkers, recreëerders die veeleer het

verhaal van Lelystad schrijven?

De metafoor in de bestuurlijke boodschap moet inderdaad niet te letterlijk worden

genomen. Overigens doorredenerend in die metafoor 'inwoners zijn het hoofdpersoon in

het verhaal'. In die zin is het inderdaad "een verhaal dat we met z'n allen schrijven."

Uiteraard maken mensen de stad en doen we het met elkaar. 

98 2 GL Overheid Fackeldey

Eerder dan elders wordt naar de overheid gekeken voor

het oplossen van problemen. Waar baseert het college

deze vaststelling op? Vergelijking met andere

gemeenten? Statistisch materiaal? 

Deze vaststelling is gebaseerd op onze waarnemingen en de bijzondere geschiedenis van

onze stad,; niet organisch gegroeid door de eeuwen heen, maar in korte tijd met zeer sterke

overheidsbemoeienis gerealiseerd. Dat heeft voor een lange periode de rollen van zowel de

overheid als de inwoners gedefinieerd. Nu de stad meer volwassen wordt, verandert ook

deze rolverdeling. 

99 2 GL

Positieve effecten 

participatie 

activiteiten

Fackeldey

laatste alinea: Dit onderdeel … leidt zeer zeker tot

positieve effecten. Wordt deze stelling (positieve

effecten) in deze kadernota ergens onderbouwd? Zijn er

cijfers beschikbaar die deze stelling staven?

De afgelopen twee jaar hebben we gezien dat de betrokkenheid van inwoners op tal van

beleidsterreinen is toegenomen. Denk daarbij bijvoorbeeld aan 'Mensen maken de buurt'

de stadsgesprekken, het experiment buurtbudget Lelystad Haven, de werkwijze van de

ideëenmakelaar en de betrokkenheid bij het begrotingsproces. In bijlage 5 van de kadernota

staan de participatieactiveiten genoemd bij het begrotingsproces 2017.

100 3 GL Bezuinigingen Fackeldey

vierde alinea: Om onacceptabele schade aan de

samenleving te voorkomen, zag het college zich

genoodzaakt om gedurende een aantal jaren

ingrijpende bezuinigingen door te voeren. Deelt het

college onze constatering dat het in hoge mate een

keuze was om in het sociale en culturele domein te

bezuinigen? GroenLinks kwam immers bij de begroting

2015 – 2018 met een uitvoerbaar alternatief met veel

minder bezuinigingen op die terreinen.

In bijlage 4 is inzicht geboden in de cumulatieve ombuigingen die in de afgelopen jaren zijn

doorgevoerd. Het spreekt voor zich dat de keuzes in de opeenvolgende bezuinigingsrondes

steeds ingrijpender van aard werden. Het college is ervan op de hoogte dat GroenLinks

andere keuzes zou maken: keuzes die overigens eveneens ingrijpend van aard zouden zijn.

101 3 GL
Voorzieningen-

niveau
Fackeldey

Desalniettemin … het voorzieningenniveau is

gehandhaafd gebleven. Hoe is dit gemeten? Wat is de

definitie van ‘gehandhaafd’? Niet alle voorzieningen van

4 jaar geleden zijn er nog toch?

Er waren ingrijpende beslissingen noodzakelijk, maar desondanks is het college van mening

dat de absolute basis van de sociale-, maar zeker ook de sport- en culturele infrastructuur in

stand is gebleven. Ondanks de doorgevoerde bezuinigingen is dit een resultaat om trots op

te zijn, want er zijn gemeenten in Nederland die bijvoorbeeld wel genoodzaakt waren

waardevolle voorzieningen als een bibliotheek of een zwembad te sluiten.
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102 3 GL Tweedeling Fackeldey

Stelt de trendanalyse niet ook vast dat nog steeds teveel

kinderen leven onder armoedegrens en dat de

tweedeling nog steeds een belangrijk vraagstuk is?

Waarom wordt dat hier dan niet genoemd.

De punten die onderaan pagina 3 worden opgesomd wijzen impliciet naar de

maatschappelijke zorgen met betrekking tot de (dreigende) tweedeling. Bijvoorbeeld: 1. Er

zijn nog steeds teveel mensen zonder betaald werk, met name lager opgeleiden hebben

aanzienlijk minder kans op werk. 2. Er zijn relatief veel mensen die hun gezondheid als

matig/slecht ervaren, dit heeft ook vaak een relatie met een laag inkomen. 3. Er is een grote

groep leerlingen die hun schooltraject niet afmaakt. 

Overigens is armoede onder kinderen en de bestrijding ervan een belangrijk punt voor het

college. Op dinsdag 9 mei ligt het raadsvoorstel met betrekking tot dit onderwerp ter

besluitvorming voor:

https://besluitvorming.lelystad.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-1/2017/09-

mei/18:45/Inzet-extra-middelen-Bestrijding-gevolgen-armoede-onder-kinderen

103 4 GL

Handelings-

perspectief voor 

niet zelfredame 

burger

Fackeldey

Wat betekent het zo expliciet gemaakte

handelingsperspectief van college en ambtenaren voor

de burger die niet zo zelfredzaam is. Wordt zo niet de

(vrij zeldzame) “100-jarige die uit het raam klimt” niet te

zeer de maat der dingen?

Als gemeente groeien we langzaam toe naar een naar buiten gerichte organisatie met een

open bestuur dat de samenleving actief ondersteunt. Een groot deel van de inwoners

beschikken over een groot zelforganiserend vermogen en die inwoners moeten we dan ook

vooral niet in de weg gaan lopen. Uiteraard zullen we er continu bewust van moeten zijn dat

er ook een aanzienlijk deel van de inwoners is dat niet zo zelfredzaam is. Dit gegeven hoeft

echter niet per definitie strijdig te zijn met de ontwikkelingen die hier beschreven worden.

Het college is van mening dat deze ontwikkelingen meer dan voorheen maatwerk mogelijk

maken, wat goed is voor zowel de inwoners met een groot zelforganiserend vermogen

alsook voor de inwoner die minder zelfredzaam is.

104 4 GL Co creatie Fackeldey

kunt u ons enkele voorbeelden geven waar al

daadwerkelijk (in volle omvang) in co-creatie gewerkt

wordt in Lelystad?

Een mooi voorbeeld van co-creatie was de inrichting van het stadhuisplein. En ook

Lelykracht en talloze initiatieven met betrekking tot 'Mensen maken de buurt' of het

initiatief MILA in de Zuiderzeewijk zijn daar goede voorbeelden van. In alle gevallen gaat het

over initiatieven van inwoners waar we ons als overheid faciliterend en soms actief

ondersteunend bij opstellen.

105 4 GL
Experimenteer-

ruimte
Fackeldey

Waarom vraagt u “experimenteerruimte”? Gaat het niet

juist om structureel anders gaan handelen (en dus juist

niet om experimenteren)?

Het wordt lastig om van de één op de andere dag collectief anders te gaan handelen als

raad, college en organisatie. Bovendien weten we in veel gevallen niet waar dit 'anders

handelen' dan precies uit moet bestaan. Dit zal van situatie tot situatie verschillen en zal dus

werkenderwijs moeten worden uitgevonden. Dit is dan ook de reden waarom het college de

raad vraagt om 'experimeerruimte, zodat deze handschoen met vertrouwen kan worden

opgepakt.
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106 6 GL Scenario analyse Fackeldey

Scenario-analyse is geen weergave van de werkelijkheid,

schreef u eerder. Toch lijkt u hier in de val te trappen te

kiezen voor zo’n scenario, nl. “Groeien met Gedoe”.

Deelt u onze mening dat scenarioanalyse niet aangeven

is waar je het scenario niet vindt kloppen maar hoe je

per scenario beleid formuleert om ongewenste effecten

van dat scenario te keren / tegen te gaan?

Het college kiest ook niet voor een scenario, maar heeft onderzoek gedaan naar welk

scenario zich op dit moment lijkt te ontvouwen. Het hebben van deze inzichten biedt

mogelijkheden om vooraf in te spelen op gewenste - en ongewenste effecten die horen bij

dit scenario. Door periodiek stil te staan bij deze scenarioanalyse kunnen patronen of

trendbreuken worden onderscheiden, wat weer waardevolle input vormt in de

beleidsvorming. 

107 6 GL Scenario analyse Fackeldey

En als dat zo is: kunt u ons (helderder) inzicht geven in

welke keuzes u expliciet maakt gerelateerd aan die

scenario-analyses?

Het anticiperen op een steeds veranderende samenleving is noodzakelijk. Dit is dan ook de

reden dat in de bestuurlijke boodschap wordt ingegaan op de toekomstbeelden voor

Lelystad: 'konden we de tijdmachine maar even aanzetten om te kijken wat het effect van

ons handelen van vandaag op de toekomst van morgen is'. Zo werkt het helaas niet en dat is

ook de reden dat we door middel van scenariostudies grip proberen te krijgen op deze

ontwikkelingen. 

Op pagina 5 en 6 van de kadernota wordt concreet ingegaan op de belangrijke

ontwikkelingen die gaande zijn en waarop geanticipeerd wordt: we herkennen dat de MRA

het steeds beter gaat doen en dat de grote woningbouwopgave in Amsterdam inmiddels

heeft geleid tot een versnellingsopgave- ook voor Lelystad. Vanuit economisch beleid wordt

er inzet gepleegd om de ontwikkeling naar een circulaire economie te stimuleren en een

stevigere arbeidsmarkt te ontwikkelen. Op het gebied van zelfredzaamheid wordt er via de

Lokale Educatieve Agenda al ingestoken op het jonge kind en op de 21ste-eeuwse

vaardigheden en permanent leren. Ook op het gebied van bijvoorbeeld de WMO zien we

steeds meer lokale kracht ontstaan en zullen we deze beweging de komende jaren blijven

steunen.  

108 8 GL
Wachtlijsten 

jeugdzorg

Van Wageningen

Sparreboom

Van den Heuvel

Waarom komt de aanpak wachtlijsten in jeugdzorg

nergens in de voorstellen terug. Zou bij uitwerking van

dit eerste intensiveringsveld toch terug moeten komen?

Het intensiveringsveld "De drie decentralisaties als hefboom" gaat over het meer in

samenhang brengen van de drie decentralisaties in het sociaal domein. Activiteiten binnen

een decentralisatie, zoals de aanpak wachtlijsten in jeugdzorg worden opgepakt binnen de

decentralisatie, in dit geval binnen jeugdhulp. Op dit moment zijn er geen onaanvaardbare

wachtlijsten in de jeugdzorg. Door extra financiering zijn de wachtlijsten bij Veilig thuis

weggewerkt en zijn de wachtlijsten bij de jeugd ggz meer in lijn gebracht met de officiële

normen vanuit het Rijk. Overigens gelden de wachttijden niet voor spoedgevallen. 

109 10 GL Doelgroepen beleid
Van Wageningen

Sparreboom

aanleiding: hoewel er geen doelgroepenbeleid … zien we

dat jongeren extra aandacht verdienen… Zou het ook zo

kunnen zijn dat het (tamelijk principieel) afzwereren van

doelgroepenbeleid juist mede oorzaak is van het feit dat

nu extra aandacht nodig is voor jongeren?

De gemeente kent geen doelgroepenbeleid, maar gaat uit van een inclusieve benadering.

Binnen het reguliere beleid worden wel aandachtsgroepen onderscheiden, waarop specifiek

wordt ingezet. Zo is er in de afgelopen jaren ingezet op jongeren als aandachtsgroep, onder

andere via de lokale educatieve agenda en de ketensamenwerking kansverdienende

jongeren. 
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110 10 GL
Kern 

intensiveringsveld
Van Wageningen

Sparreboom

kern intensiveringsbeleid: niet alle jongeren in staat…

waarom wordt er voor deze jongeren (misschien wel de

grootste groep) een directe koppeling gelegd met het

Integraal Veiligheidsplan? Gaat het er niet vooral om

juist ook die jogeren (op een positieve manier) te

bereiken en te begeleiden (zie onze eerdere voorstellen

mbt jongerenwerk)? 

Het gaat inderdaad om een positieve benadering, waarbij jongeren het heft in eigen hand

nemen om Lelystad aantrekkelijker te maken. Dat neemt niet weg dat er een kleine groep

jongeren is die wij op een andere manier in beweging proberen te krijgen. 

111 10 GL Lelystad Creates
Van Wageningen

Sparreboom

Pag. 10 uitwerking: wat is de verhouding bij het

inschakelen van deze consultant tussen daadwerkelijk

voor activiteiten beschikbaar geld en kosten van de

consultants (en andere overhead)? 

De kosten voor team Ollie bedragen € 25.000,-, voor 2018 zou het met een voorgesteld

bedrag van € 50.000,- dus gaan om een fifty/fifty verdeling tussen een activiteitenbudget en

het budget voor de begeleiding. 

112 10 GL Lelystad Creates
Van Wageningen

Sparreboom

Hoe wordt Lelystad creates verbonden met al bestaande

lokale initiatieven (zoals Jongin, Lelykracht,

jongerenwerk) en eerdere besluiten (zoals Young

Leaders)?

Wij zien zeker op termijn mogelijkheden tot verbinding tussen Lelystad Creates en andere

initiatieven. Om jongeren in eerste instantie echt te verbinden en te mobiliseren is naar ons

inzicht voor nu een andere aanpak nodig. Wij verwachten dat team Ollie hiertoe het beste

in staat is, zeker gezien het netwerk dat zij hebben binnen het onderwijs in Lelystad en de

ervaring die onder andere het MBO college Lelystad tot nu toe met hen heeft opgedaan.

Het young leader programma heeft ondanks de inzet vanuit de Nederlandse jeugdraad,

Welzijn Lelystad en de gemeente nog geen animo opgeleverd onder jongeren. Dit

programma is daarom opgeschort in afwachting van de resultaten van Lelystad Creates,

zodat inzichtelijk is waar de belangstelling van jongeren ligt. 

113 12 GL Circulaire economie Fackeldey

Waarom moet de circulaire economie, gelet op de

ambities daaromtrent in de duurzaamheidsnota, het

hebben van een klein op één voorbeeld gerichte alinea

en neemt het geen centrale plaats in in uw

economische inspanningen?

In het inspanningsveld "Meer en ander werk" is aangestipt dat naast een aantal andere

zaken de circulaire economie tot meer werk in kán leiden. De discussie rond koppeling van

middelen en capaciteit aan de duurzaamheidsinspanningen is reeds gevoerd bij het

Uitvoeringsplan Duurzaamheid dat de raad heeft vastgesteld.

114 14 GL
Woningmarkt-

onderzoek MRA
Rentenaar

6e alinea: woningmarktonderzoek MRA: welk doel heeft

dit onderzoek en welke uitgangspunten?

Aanleiding is stappen te zetten ter verbetering van de samenwerking binnen de MRA op het

gebied van wonen. Dit onderzoek vormt de basis voor het gezamenlijk gesprek over de

actuele opgaven op de woningmarkt en de specifieke bijdragen vanuit de diverse

deelregio’s. De woonsituatie van huishoudens, woningvoorraad en woon- en verhuiswensen

voor de gehele regio in beeld te brengen. De data in combinatie met andere gegevens in te

zetten om een woningmarkt te creëren die bij de inwoners past. 
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115 16 GL Stadshart Sparreboom

U benoemt drie punten waarop u (als gemeente) het

verschil wilt maken rond het Stadshart. Waarom horen

uw functie als beheerder / inrichter van openbare

ruimte, uitgever van grond en regisseur van de totale

ontwikkeling daar (blijkbaar) niet bij? 

Omdat het doel van de intensiveringsvelden is om punten aan te geven waar we juist het

verschil willen maken bovenop wat we al doen. Uitgever van grond en regisseur van de

ontwikkeling en beheerder / inrichter van de openbare ruimte zijn we al en laten we ook

zien door middel van de ontwikkelingsplannen Theaterkwartier, de Parkwijk en het

vergroeningsplan. 

116 16 GL Stadshart Sparreboom

Beleving: u geeft aan dat de leegstand verminderd is en

bezoekers aantallen toenemen. Onze “beleving” rond

leegstand is een andere, dus graag cijfers daaromtrent.

En waar zijn de gestegen bezoekersaantallen (ook graag

cijfers) aan te danken?

De laatste meting leegstand is in november 2016 uitgevoerd door Locatus (locatus

verkooppunt Verkenner) en hier kwam het percentage van 15% leegstand wvo uit. Sinds

eind december voeren we 24/7 passantentellingen uit in het Stadshart. En hier zien we dat

we gemiddeld rond de 100.000 bezoekers per week zitten. Een directe reden is niet aan te

wijzen, maar uiteraard werkt het economisch tij op het moment ook mee. De afgelopen

periode hebben we intensief ingezet op het aanpakken van de leegstand en de

functieverandering van detailhandel naar horeca en zijn er diverse verbeteringen

doorgevoerd in de openbare ruimte (het stadhuisplein, de aanloopstraten en een groenere

aankleding). Daarnaast wordt er ingezet op meer beleving en wordt dit ook op social media

kenbaar gemaakt, bijvoorbeeld door het organiseren van evenementen, koopzondagen et

cetera. Dit zorgt ook voor hogere bezoekersaantallen. 

117 16 GL Nieuwe Bioscoop Sparreboom

Wanneer kunnen we de businesscase voor de evt.

nieuwe bioscoop verwachten en wordt die ook

vergezeld van een exploitatie-analyse van de gevolgen

daarvan voor de Agora?

Begin februari is de intentieovereenkomst getekend waarin de partijen een half jaar de tijd

krijgen om een sluitende businesscase voor de nieuwe bioscoop op te stellen. Een

exploitatie analyse zal onderdeel uitmaken van deze businesscase.

118 17 GL Indexpercentage Fackeldey

gezien de crisis en de opwaartse spiraal waar we ons in

bevinden is middelen over 3 jaar erg onlogisch, zeker

om dat lineair te doen. Zou het niet slimmer zijn om hier

met een gewogen gemiddelde te werken of niet lineair

te banderen? Is er wettelijk gezien ruimte om af te

wijken van deze middeling over 3 jaar?

In de begroting wordt er aan zowel de baten- alsook aan de lastenkant van de begroting

gewerkt met constante prijzen. Iedere begrotingscyclus neemt de raad een besluit over de

indexatie van het eerstvolgende begrotingsjaar, wat vervolgens (bij positieve

besluitvorming) zichtbaar wordt als een 'structureel' bedrag dat wordt verwerkt in de

meerjarenbegroting- zie bijvoorbeeld het wenselijke voorstel 'indexatie gesubsidieerde

instellingen' op pagina 56. Dit is een consistente manier van begroten. 

119 17 GL Basisvoorzieningen Fackeldey

Bij voorgesteld besluit 1b staat de (gebruikelijke)

bepaling “maar met niet meer dan de middelen die de

decentralisaties hiervoor bieden”. Klopt onze aanname

dat het hier om basisvoorzieningen “in enge zin” gaat?

De raad heeft immers op allerlei terreinen besloten om

daarnaast meer en ander geld in te zetten in het sociale

domein.

Met basisvoorzieningen wordt hier bedoeld alle voorzieningen die voortvloeien uit de wet

dan wel het gemeentelijke beleid, en waarvan is vastgesteld dat ten minste die

voorzieningen voor de burger beschikbaar moeten zijn.
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120 19 GL
Toekomstige 

ontwikkelingen
Fackeldey

In de tabel met toekomstige ontwikkelingen /

onzekerheden – kortere termijn worden geen bedragen

(of marges) genoemd, terwijl het allemaal dingen zijn

die naar onze mening op z’n minst in te schatten zijn.

Graag ontvangen wij een tabel met schattingen, en daar

waar dat absoluut niet kan een duidelijke reden waarom

dat onmogelijk is. 

De voorziene tegenvallers die in dit stadium gekwantificeerd kunnen worden zijn reeds

betrokken in de actualisatie van het financieel perspectief (dit zijn de categorieën

actualisaties en onontkoombare ontwikkelingen). Vanaf pagina 19 worden de

ontwikkelingen / onzekerheden op kortere termijn (binnen het huidige

meerjarenperspectief) beschreven die in dit stadium nog niet te kwantificeren zijn. Deze

onderwerpen zijn allen voorzien van een 'maatregel' waarin wordt beschreven hoe het

college met iedere ontwikkeling / onzekerheid om wil gaan. Deze onderwerpen zijn op dit

moment niet te kwantificeren in tabelvorm.

121 19 GL

ECL 

verantwoordelijk 

maken voor 

vergunning-

verlening

Fackeldey

laatste alinea: is het wel wenselijk de ECL

verantwoordelijk te maken voor afhandelen van

meldingen en A-vergunningen? Zij hebben veel te veel

belang in de zaak en zijn niet onafhankelijk!

Op het gebied van evenementvergunningen is de werkdruk door gestegen activiteit en

omvang van de evenementen nu onaanvaardbaar hoog. In de komende maanden starten

we een onderzoek waarbij het streven is om de werkdruk te verminderen door veel van de

eenvoudige meldingen en a vergunningen grotendeels geautomatiseerd te laten

afhandelen. ECL speelt daar een belangrijke ondersteunende rol naar de

aanvragers/melders. Juridisch gezien zullen we goed onderzoeken dat er geen

bevoegdheden worden overgedragen, maar we onderzoeken mogelijkheden van langjarige

vergunningen, eigenverklaringen en geautomatiseerd vergunnen. In het onderzoek werken

we intensief samen met de veiligheidspartners. 

122 22 GL Asbestdaken Van den Heuvel

eerder is toegezegd dat de raad in hert eerste kwartaal

van 2017 nadere voorstellen tegemoet kon zien over de

besteding van de middelen en de aanpassing van de

verordening. Waarom is dat niet gehaald? Wat is de

huidige planning? En wat heeft dat voor gevolgen voor

de verschillende actieve collectieven?

De zoektocht naar een goede wijze van ondersteuning van particuliere woningeigenaren

heeft meer tijd gekost dan voorzien. We werken, in overleg met het Platform Asbestdaken

Lelystad, aan een werkbare oplossing die we voor het zomerreces aan u voor zullen leggen.

Het Platform is op de hoogte van de huidige planning. Collectieven die vooruitlopen op het

beschikbaar komen van voorzieningen doen dit op eigen kosten. 

123 22 GL Asbestdaken Van den Heuvel

asbestdaken opsomming: nu geen verzekering

afgesloten: is dit niet verplicht / zeer wenselijk? Wat

adviseert VNG hierover en hoe hebben vergelijkbare

gemeenten dit geregeld? Snel regelen lijkt hier erg

belangrijk!

Deze verzekering is niet verplicht. Er wordt op dit moment gewerkt aan een advies over de

wenselijkheid van een dergelijke verzekering. In het advies wordt ingegaan op de genoemde

aandachtspunten. Naar aanleiding van dit advies kunt u voor het zomerreces een voorstel

verwachten.

124 28 GL
Verlaging 

huuropbrengsten
Fackeldey

verlaging huuropbrengsten: waarom wordt er van

uitgegaan dat er geen nieuwe verhuurmogelijkheid /

huurder komt?

Het is aannemelijk dat de vergaderzaal, welke eerder voor langere periode is verhuurd, op

korte termijn niet meer (voor een lange periode) verhuurd zal worden. De vraag naar dat

soort vergaderfaciliteiten is laag en het aanbod hoog.  
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125 29 GL Leerlingenvervoer Van Wageningen

leerlingenvervoer: is een gelijkblijvend budget

realistisch? Of betreft dit een meerjaren contract zonder

tussentijdse wijzigingen?

Wij verwachten inderdaad dat een gelijkblijvend budget realistisch is. Dit baseren wij

enerzijds op de aanbesteding en de mogelijkheid die wij nog hebben om het contract met

de vervoerder te verlengen. Daarnaast hebben er iets minder ouders (tot en met maart 210

aanvragen, versus 218 vorig schooljaar) dit jaar leerlingenvervoer voor hun kinderen

aangevraagd, wij zien daarin ook in vergelijking met eerdere jaren een trend, waardoor wij

nu inschatten dat dit budget realistisch is. 

126 33 GL
Bijstands-

uitkeringen
Van den Heuvel

Het tekort bijstandsuitkeringen participatiewet is wel

erg hoog. Welke acties heeft u terzake ondernomen

richting rijk?

Dit zijn de uitkomsten van de doorontwikkeling van het landelijke verdeelmodel. Er kan niet

op individueel/gemeentelijk niveau over worden onderhandeld. De belangen van de

gemeenten hierin worden vertegenwoordigd door de VNG. Overigens zijn er gemeenten die

nog een veel forsere bijstelling te verwerken krijgen. Dit neemt echter niet weg dat het

helaas nog steeds een forse bijstelling betreft.

127 41 GL Park Nieuwland Rentenaar

incidentele beklemming Park Nieuwland. Waar is bedrag

van 1 Miljoen op gebaseerd?

De 1 miljoen is bedoeld om onderdelen te financieren die niet direct geld opleveren maar

wel noodzakelijk zijn voor de ontwikkeling van het gebied zoals bijvoorbeeld onderzoeken,

marketing, parkeerplaatsen, recreatieve routes, bebording. Hierdoor wordt de ontwikkeling

aangejaagd. Andere partijen zoals de provincie en SBB hebben ook al geld toegezegd voor

de ontwikkeling van de Lelypoort. Marktpartijen worden ook gevraagd mee te doen aan de

ontwikkeling.

128 41 GL Kamerverhuur
Van den Heuvel

Adema

weer meer handhavingsgeld. Stel dat de raad niet kiest

voor meer geld, maar een nadere prioritering van de

inzet. Waar gaat het dan mis?

Afgelopen jaar is het topje van de ijsberg binnen kamerverhuur in Lelystad succesvol

aangepakt. De omvang en overlast is echter veel groter dan waar we nu op kunnen

handhaven. Het is zaak om nu goed door te pakken om het snel groeiende probleem

beheersbaar te krijgen en de overlast te beperken. Her prioriteren is erg lastig omdat ook

op andere gebieden zoals evenementen, drank & horeca en bouw juist nu in deze

economische tijden veel (nieuwe) activiteit is. Het team van toezichthouders binnen DVL is

relatief erg klein en zonder grote steken te laten vallen op deze andere genoemde terreinen

is er weinig tot geen ruimte om voldoende te her prioriteren.

129 42 GL
Voorkomen 

fietshinder
Rentenaar

Sparreboom

er wordt nu geld gestopt in de fietsenstalling in het

centrum, terwijl al enkele jaren duidelijk is dat deze

locatie niet geschikt is voor veel mensen, oa door de

hellingbaan en de ongunstige locatie tov een aanzienlijk

deel van het centrum. Wordt er gezocht naar een

alternatieve, aantrekkelijke locatie om fietsen veilig te

stallen?

Per week staan er gemiddeld 340 fietsen in de bewaakte fietsenstalling aan de

Dukaatpassage. Er wordt echter wel gekeken naar goede alternatieven van deze stalling.

Momenteel wordt gebruik gemaakt van een financieel aantrekkelijke locatie met een

combinatie van depot en fietsenstalling. Een beter bereikbare, aantrekkelijke en veilige

stalling, waarbij de kosten beperkt blijven is helaas niet eenvoudig te vinden, maar daar

wordt wel naar gezocht. Het aangevraagde bedrag dient ter overbrugging van het

overgangsjaar 2018. 

130 42 GL BIZ Sparreboom

wanneer is een nieuwe BIZ te verwachten (en waarom

moet dat zo lang duren)?

De BIZ is een traject voor ondernemers, door ondernemers. De gemeentelijke rol is beperkt

tot een aantal stappen. Daarmee bepalen de ondernemers de snelheid van een nieuw op te

richten BIZ.
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131 42 GL
Kunstgrasveld SV 

Batavia
Van den Heuvel

gaan er nog beperkingen gesteld worden aan aard

kunstgrasveld? Gezien discussie over

gezondheidsrisico’s rubber in kunstgras, liggen

restricties aan de besteding van dit beklemd budget

voor de hand.

Er wordt door het Sportbedrijf Lelystad bij de aanleg van een kunstgrasveld altijd een

afweging gemaakt tussen speelbaarheid, duurzaamheid, veiligheid en kosten. In overleg met 

de gebruiker zullen de alternatieven voor rubbergranulaat bij deze afweging zeker

meegenomen worden.

132 43 GL Kenniscentra A Van den Heuvel

waarom zijn hier extra middelen voor nodig. Kan dit niet

uit de reguliere budgetten bekostigd worden? 

Binnen de gemeentelijke begroting zijn hier geen budgetten voor beschikbaar. De extra

middelen zijn bedoeld om op drie kansrijke sectoren in de economie kenniscentra aan te

jagen. Er zullen ook en voornamelijk vanuit de andere partners middelen gegenereerd

worden.

133 43 GL Intensivering HRM Sparreboom

voor dit soort zaken hadden we toch juist de frictie- en

hervormingsbudgetten bedacht? En daarnaast:

€171.000 is veel geld, terwijl het idee van zelforganisatie

(icm thuiswerken, automatisering enz) juist efficiency is.

Kunnen de kosten voor extra begeleiding enz. niet

worden terugverdiend door het efficiënter werken? 

Neen, het frictie- en hervormingsbudget is hiervoor niet bedacht. Zie ook antwoord vraag

62/blz. 59. De kosten zijn naar verhouding laag aangezien wij hiervoor tijdelijk mensen in

dienst nemen i.p.v. de begeleiding laten doen door een externe organisatie. De aanvullende

vraag omtrent hoogte van de kosten en het terugverdieneffect: het bedrag ad € 171.000,- is

ter ondersteuning van alle verandering op personeelsbeleid, juridische ondersteuning en

ondersteuning voor het terugdringen van verzuim. Ten aanzien van een verdere

efficiencyslag ten behoeve van thuiswerken en automatisering kan worden opgemerkt dat

deze reeds in de eerder taakstelling op de bedrijfsvoering zijn meegenomen en verwerkt.

134 43 GL Intensivering HRM Sparreboom

verlening tijdelijk contract op basis van inhuur? Zo ja,

weer twee jaar. Is goed werkgeverschap dan niet veel

meer gewoon iemand in dienst te nemen?

Deze tijdelijke functies zullen ook met tijdelijke arbeidscontracten worden ingevuld. Hier is

dus geen sprake van inhuur.

135 43 GL
Leefbaarheids-fonds 

luchthaven 
Fackeldey

waarom is dit niet een post die gewoon door de

Schiphol-groep betaald wordt, onder het motto “de

vervuiler betaalt”?

Deze handelswijze is gebaseerd op de bij de behandeling van de integrale visie uitbreiding

Lelystad Airport door de raad aangenomen moties (10 mei 2007). Het fonds is aanvullend

op de wettelijk verplichte maatregelen waarvoor de kosten direct bij de initiatiefnemer

worden gelegd. De gemeente wil in aanvulling daarop investeren in de omgeving, door

samen met de provincie en luchthaven in te zetten op het faciliteren van maatregelen ohgv

leefbaarheid en duurzaamheid en door de economische kansen die de

luchthavenontwikkeling biedt verder te stimuleren, om zo snel mogelijk de gewenste en

noodzakelijke ontwikkeling van werkgelegenheid te realiseren. De bijdrage van de

gemeente werkt daarbij ook als multiplier voor de aanvullende inzet van de andere partijen. 
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136 44 GL
Onderzoek & 

Statistiek
Sparreboom

is budget van 100K resp. 50K onderbouwd? Waarom

kan dit niet gevonden worden door nadere prioritering.

Is dit niet ook een van de zkaen die passen in het frictie-

en hervormingsbudget?

Aan deze bedragen liggen geen gedetailleerde onderbouwingen ten grondslag, maar lijken

een adequate inschatting te zijn van wat minimaal nodig is in de aankomende twee jaar om

de noodzakelijke transitie gestalte te geven. In dit stadium wordt de raad voorgesteld deze

middelen te beklemmen, in afwachting van een nadere uitwerking van het voorstel in de

programmabegroting 2018 - 2021. Zoals ook in de beantwoording van diverse andere

vragen is aangegeven zijn er geen mogelijkheden om deze middelen te vinden door nadere

prioritering.

137 44 GL

Goede 

bereikbaarheid 

airport

Rentenaar

er wordt gesproken over een ebikedeelsysteem. Is het

niet beter om een fietsdeelsysteem te ontwikkelen en

ebikes daar onderdeel van te laten zijn? Dat is

waarschijnlijk goedkoper en stimuleert de beweging en

milieu. 

Waarom draagt de provincie hier niet gelijkwaardig met

de gemeente aan bij?

Het ebikedeelsysteem maakt, naast fietsstimulering via werkgevers (voordelig aanschaffen

van fietsen, "fiets van de zaak") en verbetering van fietsinfrastructuur, deel uit van een

pakket van mobiliteitsmanagementmaatregelen. Daarbij is ten aanzien van de financiering

een verdeling afgesproken met de provincie en het Rijk. Het ministerie van I en M betaalt

mee in de vorm van een subsidie van 50% voor het hele pakket. Van de andere 50% dragen

gemeente en provincie ieder de helft bij. Er is gekozen voor een ebikedeelsysteem vanwege

de woon-werkafstand van veel werknemers in het gebied. De fiets wordt vooral gebruikt bij

een woon-werkafstand tot ca. 7 km. Met de e-fiets is dat ca 2x die afstand.

138 45 GL Ruiterpaden Van den Heuvel

Graag ontvangen wij een onderbouwing waarom een

aanvaardbare startsituatie voor nieuwe vormen van

beheer mbt de ruiterpaden nu opeens voor €300.000

minder gerealiseerd kan worden.

Met het PPL is een conceptkaart opgesteld van een ruiterpadennetwerk waarbij voor een

groot deel ook gebruik wordt gemaakt van de beheerpaden welke gebruikt worden voor

onderhoudswerkzaamheden aan het bos. Deze paden krijgen hiermee een dubbele functie

en een deel van de oorspronkelijke gerealiseerde ruiterroutes die niet of minder worden

gebruikt komt hiermee te vervallen. Het doel is om te komen tot een acceptabele

aanvangssituatie voor de start van een adoptieovereenkomst met het PPL. Afgesproken is

dat in het ambtelijk overleg met het PPL de routes nader worden uitwerkt en de knelpunten

worden geïnventariseerd. Vervolgens zal in overleg worden bepaald welke maatregelen het

beste genomen kunnen worden met welke prioriteit en daarbij afspraken te maken over

wie wat uitvoert. Kortom: een gemeenschappelijk uitvoeringsplan.

139 45 GL Ruiterpaden Van den Heuvel

En wat wordt in de nieuwe situatie de taakverdeling

tussen gemeente en Paardenplatform, waardoor er

überhaupt geen structurele onderhoudsmiddelen van

de gemeente meer nodig zijn (dus ook geen deel van de

eerder genoemde €80.000)?

Het totstandkomen van een acceptabele aanvangssituatie voor de start van een

adoptieovereenkomst is voor het PPL een vereiste. Gebleken is dat het binnen de reguliere

onderhoudsmiddelen niet mogelijk is om aan die eis te voldoen. Afgesproken is dat, in

afwachting van besluitvorming, in het ambtelijk overleg met het PPL de routes nader

worden uitwerkt en de knelpunten worden geïnventariseerd. Vervolgens zal in overleg

worden bepaald welke maatregelen het beste genomen kunnen worden met welke

prioriteit en daarbij afspraken te maken over wie wat uitvoert om te komen tot een

acceptabele startsituatie.
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140 46 GL Rangorde Fackeldey

Hoe bent u gekomen tot de in de tabel genoemde

rangorde? Wij kunnen die moeilijk rijmen met de

beleidsmatige uitgangspunten (bv lage positie

duurzaamheid, elektrische auto’s, taalonderwijs,

jongerenactiviteiten, hoge notering

veiligheidscapaciteit, sportverkiezingen). 

De rangvolgorde geeft slechts een indicatie weer van de prioriteiten die het college geeft

aan de verschillende voorstellen, maar er ligt geen hoger wiskundig model achter. Ieder

voorstel is afzonderlijk beoordeeld, waarbij de hoogte van de bedragen impliciet natuurlijk

wel een rol spelen. Een voorstel dat relatief beperkt is in omvang en een grote toegevoegde

waarde kent zal in zo'n exercitie sneller bovenaan de lijst komen. Het is ook een afweging

die uiteindelijk in de raad gemaakt moet worden (bijvoorbeeld de keuze tussen het

honoreren van één groot voorstel of drie kleinere voorstellen).

141 55 GL Capaciteit veiligheid Adema

er worden allerlei landelijke ontwikkelingen genoemd

(die al heel lang gaande zijn en waarin eerder met

bestaande capaciteit konden worden volstaan) en

verwachtingen uitgesproken omtrent het Lelystadse (bv.

zo’n wonderlijke suggestie dat de luchthaven tot meer

criminaliteit leidt).  Onze vragen op dit punt:

Kunt u concreet aangeven wat er nu mis gaat wat leidt

tot die genoemde “absoluut onvoldoende” in de

beoordeling. En van wie komt dat oordeel?

Op dit moment zijn wij vanwege capaciteitsproblemen onvoldoende in staat om proactief in

te spelen op de genoemde ontwikkelingen. Het gevolg is dat er voornamelijk

incidentgestuurd wordt gewerkt. Dit betekent dat er geen structurele aandacht kan worden

gegeven aan de prioriteiten van het huidige IVP en de toekomstige ontwikkelingen. Hierbij

moet onder andere gedacht worden aan de verbinding tussen zorg en veiligheid. De

gevraagde capaciteitsuitbreiding is de eerste stap op weg naar een verbeterde werkwijze in

het veiligheidsdomein. De ketenpartners worden in dit proces meegenomen. 

142 55 GL Capaciteit veiligheid Adema

Rond luchthaven / vliegverkeer zijn er ongetwijfeld

elders in het land ervaringscijfers. Kunt u ons die

verstrekken?

De precieze cijfers hangen samen met bijvoorbeeld bestemmingen en frequentie, dus een

precieze vergelijking is nog niet te maken. Bovendien is het lang geleden dat in Nederland

een luchthaven van een ongeregeld veld transformeerde naar een internationale

luchthaven. In rapporten van het WODC over georganiseerde criminaliteit in Nederland kunt

u hierover nadere informatie vinden.

143 55 GL Capaciteit veiligheid Adema

Wat is de inschatting van het aantal huis- en

gebiedsverboden en de daarbij (blijkbaar) benodigde

extra capaciteit?

De capaciteitsuitbreiding betreft niet alleen de huis- en gebiedsverboden maar is een

onderdeel van de reden voor uitbreiding (zie volgende tekst kadernota):" De formatie of

capaciteit voor crisis en openbare vraagstukken is in Lelystad als absoluut onvoldoende

beoordeeld. Het takenpakket van de gemeente op het gebied van veiligheid wordt steeds

groter door ontwikkelingen en toegenomen veiligheidsrisico`s. Voorbeelden zijn de regierol

in de aanpak van discriminatie, polarisatie en radicalisering en daarmee verband houdende

terrorismegevolgbestrijding.

Verder kunnen worden genoemd de toename van bestuurlijke aanpak van georganiseerde

criminaliteit, de voorbereiding op intensievere vliegverkeer en de uitbreiding van wettelijke

bevoegdheden van de burgemeester waaronder de huis- en gebiedsverboden. Ook wordt

verwacht dat veel interventies, zowel bestuurlijk alsook strafrechtelijk en preventieve

maatregelen op elkaar worden afgestemd door de gemeente. 
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144 55 GL Capaciteit veiligheid Adema

Hoort het verzorgen van opleidingen, trainingen en

oefeningen niet gewoon in het normale

opleidingsbudget thuis. En zo nee, waarom niet?

Dit budget is niet toereikend omdat de noodzakelijkheid bij veiligheid hoger is dan bij een

gemiddelde medewerker. Budgetten zijn afgestemd op gemiddelde ook de tijdsduur van

trainingen en oefeningen zijn velen malen hoger dan bij een gemiddelde medewerker.

145 55 GL Sportverkiezingen Van den Heuvel

Toen de sportverkiezingen werden wegbezuinigd

hadden ze (volgens de toenmalige redenering) een

beperkte betekenis. Nu hebben ze opeens een

“belangrijke inspirerende, sociale en bindende functie”.

Wat is er intussen gebeurd dat u tot deze wending

komt? Waarom kan dit kleine bedrag niet uit reguliere

sportmiddelen betaald worden?

Uit de reacties van onder andere sportverenigingen op het beëindigen van de

Sportverkiezingen is vooral de maatschappelijke betekenis van de avond in de Agora waarin

alle sportkampioenen en sportvrijwilligers worden gehuldigd gebleken. Die waardering

blijkt veel relevanter dan alleen de verkiezing van gemeentelijke sportman/vrouw/ploeg van

het jaar. Het budget van het breedtesportbeleid is momenteel ontoereikend om deze

activiteit te kunnen dekken. Het zou betekenen dat veel andere breedtesportactiviteiten

niet meer gesteund kunnen worden. 

146 57 GL Beroep en bezwaar Sparreboom

voorstel 7: heeft andere manier van beroep & bezwaar

(pag. 20 over wetsvoorstel …) nog effect op het werk en

de capaciteit van Sociaal raadslieden?

Nee, het effect op het werk en de capaciteit van de Sociaal raadslieden inzake

kwijtscheldingen, zal niet navenant meer/groter zijn.

147 59 GL

Ondersteuning 

bestuur (p.59) en 

bestuurs-

secretariaat (p.61)

Adema

in hoeverre is hier sprake van overlap? Gaat het toch

niet vooral om een andere manier van werken en

daarmee een (deels) ander type capaciteit die nodig is?

De vraag om extra bestuurlijke communicatieve ondersteuning heeft met name betrekking

op de toename van specifiek communicatieve vakwerkzaamheden. Dit staat los van de

secretariële ondersteuning. Tevens kan worden gemeld dat er naar mogelijke overlapping

van taken/en werkzaamheden reeds is gekeken en zijn de werkzaamheden tussen alle

functionarissen reeds zo efficiënt mogelijk op elkaar afgestemd.

148 59 GL

Ondersteuning 

bestuur (p.59) en 

bestuurs-

secretariaat (p.61)

Adema

Waarom kan dit niet via herplaatsing e.d. in de

bestaande capaciteit gevonden worden (lang niet iedere

gemeente kent voor het college zoveel ondersteunende

capaciteit los van de gewone afdelingen)?

Het eventueel inzetten van een herplaatsingskandidaat staat los van de benodigde dekking.

De dekking is dan namelijk nog steeds niet in de begroting aanwezig. Overigens maakt de

aard van de werkzaamheden het moeilijk om een geschikte herplaatsingskandidaat te

vinden. Binnen de organisatie zijn geen geschikte herplaatskandidaten die aan het profiel

voldoen dan wel geschikt zijn te maken. Vanuit eerdere taakstellingen is de ondersteuning

voor college en afdelingen al naar een minimum teruggebracht.

149 60 GL
Merkpositionering 

Stadshart
Sparreboom

het is ons volstrekt onduidelijk waarom hier extra geld

voor nodig zou moeten zijn. We hebben een masterplan

voorbij zien komen, verschillende centrummanagers, en

CML speelt ook een rol. We kunnen ons niet voorstellen

dat over dit onderwerp niet al het nodige werk verzet is

de laatste jaren. Waarom is het niet gelukt om dit van

de grond te krijgen? 

Merkpositionering is wat anders dan een masterplan of de inzet van een centrummanager

en is een van de aanbevelingen die vanuit het plan Paul Tankink verder is uitgewerkt. Juist

het stadshart dient een helder profiel te hebben zodat het zich kan onderscheiden t.o.v.

wijkcentra. Een gezamenlijke identiteit in het stadshart zorgt ervoor dat alle partijen

(eigenaren, ondernemers, bezoekers, culturele instellingen en bewoners) vanuit dezelfde

gedachte proberen het stadshart aantrekkelijk te maken. Hiervoor is merkpositionering en

branding van groot belang. Er is de afgelopen periode hard gewerkt om met al deze

partijen tot een gezamenlijke positionering te komen. De uitkomsten hiervan worden met

de raad gedeeld.
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150 61 GL CIO Sparreboom

Waarom moet dit weer een nieuwe functionaris zijn en

kan dit niet worden opgelost door deze

verantwoordelijkheid aan een van de zittende mensen

toe te wijzen?

De CIO is een relatief nieuwe functie die, zoals ook blijkt uit het rekenkamerrapport met

betrekking tot ICT, noodzakelijk is. Met de capaciteit die samenhangt met deze functie is

geen gehouden. Het laten uitvoeren door andere medewerkers lost het

capaciteitsprobleem niet op (nog los van de competenties die horen bij het uitvoeren van

deze functie).

151 63 GL
Taaleis 

participatiewet
Van den Heuvel

waarom ontbreekt hier een concreet en volledig

taalaanbod voor de genoemde doelgroepen? 

Met de invoering van de Taaleis per 1 januari 2016 bestaat voor alle bijstandsgerechtigden

de verplichting de Nederlandse taal te leren indien dit een belemmerde factor is bij hun

inschakeling op de arbeidsmarkt. Gemeenten zijn vrij keuzes te maken op welke wijze zij de

eigen cliënten hierin ondersteunt. Binnen Lelystad is gekozen voor de beschreven

toespitsing op trajecten voor anderstalige vrouwen, laaggeletterdheid en statushouders. De

gemeente acht dit een concreet en volledig aanbod.

152 64 GL
Versnellingsopgave 

nieuwbouw
Fackeldey

waarop is dit extra bedrag voor CML gebaseerd? Heeft

CML niet voldoende budget dit zonder een extra budget

te doen?

De opdracht aan CML is uitgebreid met de strategische en operationele woonmarketing

voor Lelystad. De bijbehorende middelen genoemd in het woonmarketingplan zijn niet

begroot binnen de huidige opdrachten van de gemeente aan CML.


